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مبارزه با آفت پوره سن غلات در  چادگان
رئیس جهاد کشاورزی شهرســتان چادگان گفت: با توجه به کمبود بارش های زمستانه، امسال با 
هجوم بیشتر آفت سن غلات در اراضی دیم و آبی رو به رو هســتیم که عملیات مبارزه با آن از چند 

روز گذشته آغاز شده است.
حسینعلی محمدی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در طی چندسال اخیر به دلیل تغییر اقلیم و گرم 
شدن هوا، آفت سن گندم رو به افزایش بوده است. وی افزود: در صورت عدم مبارزه با این آفت به 
پروتئین غلات آسیب وارد می شود که قابلیت غذایی را برای انسان ها و دام از دست می دهد.رئیس 
جهاد کشاورزی چادگان خاطرنشان کرد: سال گذشته در سطح شهرستان با این آفت رو به رو بودیم 

که در مساحت ۱۰۰ هکتار از غلات با این آفت مبارزه شد.
محمدی گفت: امسال هم با توجه به شرایط جوی و کمبود بارش های زمستانه با هجوم بیشتر این 

آفت در اراضی غلات دیم و آبی رو به رو هستیم.
وی با اشاره به آغاز عملیات مبارزه با این آفت، بیان کرد: بر اساس بازدیدهای میدانی کارشناسان، 

نیاز به مبارزه با این آفت در ۶۰۰ هکتار از اراضی است.
رئیس جهاد کشاورزیش شهرستان چادگان خاطرنشان کرد: با استفاده از کلیه امکانات شهرستان 
و با راهبری شبکه مراقبت، مشارکت مردم و بسیج مهندسین این عملیات از چند روز گذشته آغاز 

شده و ادامه دارد.

دستبند پلیس شاهین شهر  بر  دستان موادفروش معروف
فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شهر و میمه گفت: با تلاش مأموران انتظامی این فرماندهی، 

یکی از اراذل و اوباش تحت تعقیب و عاملان فروش مواد مخدر در این شهرستان دستگیر شد.
به گزارش »مهر«، ســرهنگ هادی کیان مهــر در جمع خبرنگاران اظهار کرد: با اشــراف اطلاعاتی 
مأموران انتظامی کلانتری ۱۱ شاهین شــهر اقدامات مجرمانه یک نفر از اوباش سابقه دار و تحت 
تعقیب مرجع قضایی که علاوه بر قدرت نمایی با سلاح ســرد، راه اندازی نزاع های دسته جمعی و 
ایجاد ترس و وحشت در بین شهروندان، اقدام به توزیع گسترده مواد مخدر در بین جوانان شاهین 

شهر می کرد محرز و دستگیری او در دستور کار مأموران این کلانتری قرار گرفت.
وی افزود: در ادامه با تلاش های شبانه روزی و اقدامات هوشمندانه پلیسی متهم هنگام فروش 

مواد مخدر در یکی از پارک های شاهین شهر دستگیر شد.
فرمانده انتظامی شهرستان شــاهین شهر و میمه با اشاره به کشــف بیش از ۲۰۰ گرم مواد افیونی 
به همراه یک قبضه ســلاح ســرد از متهم و تحویــل او به مرجــع قضایی، امنیت مــردم را خط 
 قرمز پلیس دانســت و بر برخورد قاطــع و قانونی با مجرمــان و مخلان نظــم و امنیت در جامعه 

تأکید کرد.

سارق سیم وکابل برق در خمینی شهر دستگیر شد
فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر از شناسایی و دستگیری سارق سیم و کابل برق با ۷ فقره 

سرقت خبر داد.
به گزارش »مهر«، ســرهنگ غلامرضا براتی در جمع خبرنگاران اظهار کــرد: در پی وقوع چند فقره 
سرقت سیم و کابل برق در سطح شهرستان خمینی شهر، بررسی موضوع به صورت ویژه در دستور کار 
پلیس آگاهی این فرماندهی قرار گرفت. وی افزود: کارآگاهان پلیس با بررسی های میدانی و انجام 
اقدامات هوشمندانه پلیسی یک سارق را در ارتباط با این سرقت ها شناسایی و پس از هماهنگی با 

مرجع قضایی در یک عملیات ضربتی وی را در مخفیگاهش دستگیر کردند.
فرمانده انتظامی شهرســتان خمینی شــهر تصریح کرد: متهم دستگیر شــده در مواجهه با ادله و 
مستندات پلیس به ۷ فقره سرقت سیم و کابل برق در این شهرستان اعتراف کرد که پس از تشکیل 

پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شد.

بنایی منحصر به فرد که منتظر توجه بیشتر مسئولان و تخصیص اعتبارات برای مرمت است

رونقگردشگریگلپایگاندرگروآبادکردن»هفدهتن«
امام زاده هفده تن گلپایگان بنایی منحصربه فرد با مؤلفه های معماری 
عهد صفوی است که بنای آن با وجود بازسازی دستخوش تخریب شده 

و نیازمند توجه و هماهنگی بیشتر مسئولان برای مرمت مجدد است.
به گزارش »ایمنا«، امام زاده هفده تن از جاذبه های گردشگری گلپایگان 
است که دارای ایوان و غرفه های دو طبقه، گلدسته و گنبدی به بلندی ۹ 
متر است که سال ۱۳۵۴ شمسی یک خیابان جدید کنار این امامزاده و 

ساختمان مسجد جامع احداث شد.
طبق اشعاری که روی ســنگ که در طرف راســت ورودی بقعه، حک 
شده است، سه تن از فرزندان امام هفتم شیعیان به نام های امامزاده 
اسحاق، امامزاده منصور و امامزاده رضا در آنجا مدفون هستند. امام زاده 
هفده تن از ابنیه قرن یازدهم هجری است که در زمان شاه عباس اول 

صفوی احداث شده و به شماره ۲۹۰ آثار باستانی به ثبت رسیده است.
روی بنای هشــت گوش گنبد، کاشی کاری باشــکوهی انجام شده که 
به لحاظ ساختمانی و تزیین کاشــی کاری بسیار جالب و زیبا است. در 
وسط حیاط امامزاده هفده تن، دم در ورودی کتیبه کاشی معرق نفیسی 
قرار دارد و دم در، چوب منبت کاری شده زیبایی به چشم می خورد که کار 

استاد عبدالحسین )پدر استاد علی آقا معظمی( است.
روی این چوب، آیات قرآن و گل بوته به شکل پنجره احداث شده است 
که از این حیث یکی از شاهکارهای منحصربه فرد دوران گذشته به شمار 
می رود، در داخل حرم )دور گنبد( کتیبه منظوم ارسی مفصلی در مدح 

شاه عباس اول صفوی نگاشته شده است.
امامزاده هفده تن چهار در و سه سرراهی با عظمت دارد که در اطراف آن 
کتیبه زیبایی به خط غیاث الدین علی جوهری شــیرازی نوشته شده 
است. این بقعه از آثار زیبای عهد صفویه است که به دستور سردار امام 
قلی خان احداث شده و دارای کاشی کاری معرق و منقوش و کتیبه ای 
به خط کوفی اســت.امامزاده هفده تن دارای موقوفات مهمی در زمان 
امامقلی خان است، اما امروز تنها وقف نامه معروف به خدیجه خانم در 
دست است که با خطی فوق العاده زیبا نوشته شده است، رقبات زیادی 

را وقف امام زادگان کرده و حتی متولی آن را تعیین کرده است.
کتیبه سردر حیاط امامزاده به طرف شمال، به خط ثلث با کاشی معرق 
زرد رنگ، بر متن لاجوردی سیر خودنمایی می کند؛ این کتیبه همچون 
کتیبه طولانی زیر گنبد، اگرچه با نــام خدا، پیامبر)ص( و آل علی )ع( 

آغاز شده، اما آمیخته با مدح شاه عباس صفوی است.
این اثر تاریخی دارای گنبد دو پوسته گسســته با ارتفاع ۹ متر است که 
درون آن با روش ترک بندی به یکدیگر متصل است تا علاوه بر استحکام 
سازه ای بار دو گنبد به پی ها منتقل شود. لایه بیرونی گنبد با کاشی کاری 
سنتی نقش منحصربه فردی دارد، اما طی ســال های گذشته به دلیل 

فرسایش آسیب جدی دیده است.غربت این روزهایش هیچ شباهتی 
با شکوه گذشــته اش ندارد، زخمی بر بلندای باصلابتش نشسته است 
که اگر درمان نشود، ممکن است قامتش را زیر تندباد روزگار خم کند، 
سال های زیادی است که از بازسازی امام زاده هفده تن می گذرد و این 

بنای تاریخی همچنان در بی مهری کمبود بودجه به سر می برد.
درخواست مرمت دوباره گنبد امام زاده به اداره اوقاف ارسال شده است

مصطفی قانونی، رئیس میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری 
گلپایگان به خبرنگار »ایمنا« می گوید: گنبد هفده تن دو مرحله مرمت 
داشت، یکی مشکل داخل دو پوش گنبد بود که نیاز به استحکام بخشی 
از جمله بندکشی و تعویض آجرها بود که سال گذشته با همکاری اداره 
اوقاف و با نظارت میراث فرهنگی انجام شــد ودر حال حاضر ایستایی 

گنبد هیچ مشکلی ندارد.
وی می افزاید: کاشــی کاری بیرون گنبد نیز سال ۱۳۹۳ انجام شد، اما 
به دلیل بارندگی های شدید سال ۱۳۹۸ قســمت هایی از کاشی های 
بیرونی گنبد ریزش کرد که در این راســتا کار بازسازی و مرمت گنبد بر 
اساس ضوابط فنی اداره کل میراث فرهنگی اســتان اصفهان به اداره 
اوقاف ارسال شده است و امید می رود اداره اوقاف با تأمین اعتبار مرمت 

کاشی ها را انجام دهد.
رئیس میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری گلپایگان ادامه 

می دهد: میراث فرهنگی تنها ناظر پروژه مرمت گنبد امام زاده هفده تن 
است و اجرای آن توسط اداره اوقاف انجام می شود.

کانال کشی و رطوبت زدایی نیازمند اعتبارات است
مهرداد نیلی، رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان گلپایگان اظهار 
می کند: طی چهار ســال اخیر گنبد امام زاده هفده تن به لحاظ تخریب 

تغییر خاصی نکرده و خرابی های فعلی مربوط به گذشته است.
وی با اشاره به اینکه طی دو سال اخیر دو کار اساسی برای گنبد امام زاده 
هفده تن انجام شــده است، می افزاید: سال گذشــته مرمت داخل دو 
پوسته گنبد انجام شده است، سال جاری نیز با نظارت میراث فرهنگی 
بخش کرســی کاری گنبد از جمله شــش ایوان اطراف آن، یکی یکی 

تخریب و کانال کشی شد تا نم زدایی و رطوبت زدایی شود.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان گلپایگان تأکید می کند: با 
هدف حفظ بنای گنبد هفده تن، قرارداد ۲۴۵ میلیونی برای مرمت پوسته 
داخلی گنبد انجام دادیم، کار کانال کشــی و رطوبت زدایی نیز در دست 

انجام است که نیاز به اعتبار دارد.
کاش با تدبیر مناســب و از دل و جان برای آباد کردن این محل کوشا 
باشیم و بدانیم رونق حضور میهمان در این شهر و رشد نهال امید در دل 
مردمان این دیار با رونق و رشد این گونه مکان ها در یک چرخه قرار دارد.

مدیــر اجرایــی آســتان مقــدس حضــرت 
 محمــد هلال بــن علــی )ع( از برگزاری مراســم 
 روح بخش قرائت دعای پرفیض عرفه در حرم مطهر 

حضرت هلال بن علی )ع( خبرداد.
ســید جواد تکیه در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: 
 این مراســم معنوی با حضــور زائران و عاشــقان 
 امام حســین )ع( ســاعت ۱۶ عصر روز یکشــنبه

 ۲۷ خرداد ماه در شبستان حضرت آیت ا... عاملی 
واقع در حرم مطهر حضرت محمد هلال بن علی )ع( 
برگزار می شود.وی افزود: آیین قرائت دعای عرفه 

امسال با نوای گرم مداح اهل بیت عصمت و طهارت، 
حاج احمد خلف زاده برگزار خواهد شد.

 مدیــر اجرایــی آســتان مقــدس حضــرت 
هلال بن علی)ع( تصریح کرد: پیش بینی های لازم 
برای اســتفاده از ظرفیت های حــرم مطهر صورت 
گرفته و علاوه بر شبســتان آیــت ا... عاملی )ره( و 
صحن جنوبی حــرم مطهر، صحن های شــرقی و 
غربی نیز مفروش و فضاســازی خواهند شد.وی 
افزود: مرثیه خوانی ویژه سالروز شهادت نخستین 
سفیر نهضت کربلا حضرت مسلم بن عقیل )ع( نیز، 

از دیگر برنامه های این محفل نورانی خواهد بود.
تکیــه تصریــح کــرد: دعــای عرفــه از دعاهای 
 بســیار مشــهور و عظیم الشــأن از قــول حضرت 
امام حسین )ع( است که شامل مضامین عارفانه ای 
چون شناخت پروردگار و تضرع به درگاه اوست که در 
مراسم حج، در عرفات و به قصد قربت همزمان با روز 

عرفه در اماکن مذهبی خوانده می شود.
آستان مقدس حضرت محمد هلال بن علی )ع( در 
شهرستان آران و بیدگل، شمالی ترین نقطه استان 

اصفهان واقع شده است.

نوای روح بخش دعای عرفه در نجف ایران طنین انداز می شود

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اصفهان با اشاره به برگزاری جلسه کمیسیون ماده ۵ ویژه شهرستان کاشان، اظهار کرد: جلسات متعددی نیز در مرکز استان 
ویژه کاشان برگزار شده و در آخرین جلسه بیش از ۲۰ مصوبه ویژه کاشان، قمصر و مشکات به تصویب رسید.

مهران زینلیان با بیان اینکه عمده مصوبات مربوط به کاشان بود، افزود: این مصوبات در حوزه گردشگری، زیرساختی مثل جاده، راه و مباحث درمانی به تصویب 
رسید و امیدواریم با این مصوبات گره ای از مشکلات مردم کاشان باز شود.معاون استاندار اصفهان با اشاره به حضور مدیران مربوطه در کمیسیون ماده ۵ و مدیران 
شهرستان کاشان در این جلسه ابراز کرد: گردشگری یکی از محور های اصلی توسعه استان اصفهان و شهرستان کاشان است.وی گفت: مسائل زیرساختی نظیر 
تأمین پارکینگ برای شهر های مختلف، موضوعات مختلف حوزه راه نیز از جمله مصوبات بود و از دیگر مصوبه ها در حوزه مولدسازی بوده که با تغییر کاربری برخی 
از موارد به موارد با کاربرد بیشتر این مهم محقق شد. زینلیان با بیان اینکه کمیسیون ماده ۵ هر هفته در شهر اصفهان برای ۱۱۴ شهر استان تشکیل می شود، تصریح 

کرد: قطعاً بررسی طرح ها و بازدید از پروژه های مطرح شده در این جلسه مفید و مؤثر است و به رفع دغدغه های شهروندان می انجامد.
معاون مدیرکل و رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان کاشان نیز با اشاره به تصویب طرح تفکیکی فاز دوم نهضت ملی مسکن کاشان،اظهار کرد: در کمیسیون 
ماده ۵ شهرستان کاشان با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان و فرماندار ویژه کاشان موافقت با طرح تفکیکی ۴۰.۵ هکتاری فاز دوم تأمین 
زمین نهضت ملی کاشان به تصویب رسید. مجتبی آراسته در بیان جزئیات این مصوبه افزود: این پروژه واقع در میدان حضرت زینب)ع( پشت دانشگاه کاشان 

با آورده ۳۱۰۰ واحد مسکونی و سرانه های طرح و کاربری های مربوطه شهری در قالب بلوک های پنج طبقه است.

خبر روز تصویب طرح تفکیکی فاز دوم نهضت ملی مسکن کاشان

عکس خبر

 مهار حریق 
یک واحد تولید 

شانه تخم مرغ در 
اردستان

حادثــه حریق در یــک واحد 
تولیدشانه تخم مرغ در محور 
کمربندی اردســتان با حضور 
عوامل امدادی و آتش نشانی 
شهرداری اردستان و شهر های 
مجاور بــه همــراه تانکر های 

آبرسان در محل، مهار شد.

جمع آوری 40 درصد زباله شهر  اردستان به صورت مکانیزه
۴۰ درصد زباله شــهر اردســتان به صورت مکانیزه جمع آوری و طرح تفکیک زباله از در منزل اجرا 
می شــود.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما،  شهردار اردســتان با بیان اینکه هفت طرح عمرانی با 
۸۰ میلیارد ریال از محل اعتبارات شــهرداری در مناطق مختلف شــهر درحال اجراست، گفت: این 
طرح ها شامل بازسازی و بهسازی پارک های بوستان، شهدای گمنام شهرداری و محله ای، آسفالت 
معابر، موزاییک فرش پیاده رو و پارک سوار اردستان است.معین مهدانیان افزود: بهسازی و ایجاد 
روشنایی بوستان ها، نصب وسایل بازی اســتاندارد کودکان و جمع آوری وسایل غیر استاندارد و 
تکمیل طرح های نیمه تمام سال های گذشته نیز توسط شهرداری اردستان در دست اقدام است. وی 
با اشاره به تصویب بودجه ۷۰۰ میلیارد ریالی سال جاری شهرداری اردستان، گفت: طرح پارک سوار 
با پیشرفت فیزیکی ۵۰ درصد در حال تکمیل است و تا ۲ ماه آینده به پایان می رسد که با راه اندازی آن 
مشکل حمل و نقل مسافران برون و درون شهری برطرف خواهد شد.مهدانیان افزود: یک دستگاه 
موتورسیکلت آتش نشانی برای استفاده در معابر و یک دستگاه کامیونت برای حمل مکانیزه زباله 

امسال در اختیار شهرداری اردستان قرار گرفت.

گشایش نمایشگاه تنوع زیستی اردستان
نمایشگاه تنوع زیستی اردستان به همت اداره حفاظت محیط زیست و با همکاری شهرداری و کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان اردستان برپا شده اســت.رئیس اداره حفاظت محیط زیست 
اردستان در حاشیه افتتاح این نمایشگاه گفت: در این نمایشگاه تنوع جانوری شهرستان و گیاهان 
منطقه حفاظت شده »کهیاز« و شــکار ممنوع »خارو« معرفی شده است.حسین شواخی افزود: 
کارگاه های آموزشــی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان برای آشــنایی کودکان با گونه های 
زیستی و فرهنگ سازی در حاشیه این نمایشگاه برگزار می شود.وی هدف از برگزاری این نمایشگاه 
را معرفی تنوع زیستی شهرستان اردستان و آشــنایی علاقه مندان با گونه های گیاهی و جانوری و 
زیبایی طبیعت و حیات وحش بیان کرد و گفت: جلب افکار عمومی و توجه بیشتر به محیط زیست 
و حفظ تنوع زیستی از دستاوردهای اجرای چنین برنامه هایی و با مشارکت شهروندان است.وی با 
اشاره به زیست بیش از ۳۵۰۰گونه جانوری در مناطق حفاظت شده این شهرستان، افزود: اردستان 
علاوه بر آثار باستانی، با برخورداری از جاذبه های طبیعی و پوشش گیاهی و حیات وحش منحصر به 

فرد خود می تواند مقصدی مهم برای ترویج طبیعت گردی)اکوتوریسم( در منطقه باشد.
شهرستان اردستان ۲ زیســتگاه حیات وحش با گونه هایی همچون کل و بز، قوچ و میش، جبیر، 
هوبره، زاغ بور، کبک و تیهو، گربه وحشی، روباه، گرگ، کفتار، گربه شنی و کاراکال دارد.منطقه حفاظت 
شده کهیاز با مساحت ۹۹ هزار هکتار در شرق و پناهگاه حیات وحش خاروکوه با وسعت ۳۲۶ هزار 

هکتار در شمال این خطه، تحت مدیریت حفاظت محیط زیست شهرستان اردستان است.

اختصاص 100میلیارد ریال به اعتبارات عمرانی حوزه ورزش 
شهرستان اردستان

۱۰۰میلیارد ریال اعتبارات عمرانی حوزه ورزش به شهرســتان اردســتان اختصاص یافت.فرماندار 
شهرستان اردستان در آیین تجلیل از مدال آوران، مربیان، داوران، سازمان های مردم نهاد، منجیان 
غریق و خیرین ورزشیار شهرستان اردستان گفت: در سه ســال دولت سیزدهم در بخش ورزشی 
بیش از ۱۰۰ میلیارد ریال هزینه عمرانی ورزشی در اردستان صورت گرفته است. سیدمحمد هادی 
احمدی طبا افزود: شــاخص ترین این طرح ها را می توان بازگشــایی مجموعه آبی استخر آبشار 
اردســتان با ۵۷ میلیارد ریال هزینه بیان کرد که یکی از مطالبه جوانان و نوجوانان اردســتان بود.

وی با بیان اینکه صنایع و معادن شهرستان در حوزه قهرمانی در دو سال گذشته ۶ میلیارد ریال در 
ورزش قهرمانی هزینه کرده اند، افزود: با برنامه ریزی و نظام بندی تیم های ورزشــی از پشتیبانی 
خوبی برخوردار خواهند شد. در این مراسم از ۲۷۰ نفر از مدال آوران ورزشی اردستان تجلیل شدند.

اخبار

  اختصاص 1000 تن 
 قیر  رایگان به معابر 
بافت فرسوده کاشان

رئیــس اداره راه و شهرســازی کاشــان از 
اختصاص ۱۰۰۰ تن قیر رایگان به معابر بافت 

فرسوده کاشان خبر داد.
مجتبی آراســته در گفت وگو با »تســنیم« 
گفت: شهرداران شهرهای شهرستان کاشان 
می توانند بســته های تشــویقی متناسب با 
محلات و مناطق فرســوده خــود را با توجه 
به ظرفیت هــای مصوبه ۱۹ بندی شــورای 
عالی شهرســازی و معمــاری تدوین کرده 
و در کمیســیون ماده ۵ اســتان به تصویب 
برسانند.وی افزود: ســتاد بازآفرینی پایدار 
شــهری ۱۲۴۷ هکتار از اراضی شهر کاشان 
را در قالــب بافت های تاریخی و فرســوده 
تصویب کرده اســت که ۵۴۰.۱ هکتار بافت 
تاریخی و ۳۷۲.۱ آن بافت فرسوده و ۲۹۵.۷ 
هکتــار بافت حاشیه نشــین و ۳۹.۴ هکتار 
بافت دارای پیشینه روســتایی و در مجموع 
۷۰۷.۲ هکتــار دارای ســند اســت. رئیس 
اداره راه و شهرسازی کاشان گفت: محدوده 
محلات هدف بازآفرینی شــهری بر اساس 
مصوبات کمیسیون ماده ۵ استان  ها، بررسی 
و در ســامانه تســهیلات بازآفرینی شهری 
بارگذاری شــده است و شــهروندان با ثبت 
کد ملک می توانند از تسهیلات، تخفیفات و 
ضوابط تشویقی آن بهره مند شوند.آراسته با 
اشاره به تســهیلات بازآفرینی شهری تأکید 
کرد: تخفیف های صدور حداقل ۵۰ درصدی 
پروانه، بسته های تشــویقی صدور عوارض 
تراکم و ساخت، اختصاص ۳۰ درصد از منابع 
دســتگاه های خدماتی از جملــه برق و آب 
و گاز و مخابــرات در محلات هــدف همراه 
با تســهیلات بهســازی و نوســازی شرکت 
مادرتخصصی عمران و بهســازی شــهری 
ایران مشوق هایی اســت که برای بازآفرینی 
بافت های فرسوده و تاریخی شهرستان ویژه 
کاشان جذب و اختصاص داده شده است. 
وی گفت: نقــش ســتاد بازآفرینی، هویت 
بخشی و آگاه سازی افراد به پیشینه فرهنگ 

و تمدن هر منطقه است.

با مسئولان

استان



وزیر اقتصاد: در زمینه توزیع ریال بین استان ها، نسبت استان اصفهان در منابع و مصارف بانکی تفاوت چندانی در اسفند ماه ۱۴۰۲با استان تهران ندارد

عدالت در توزیع اعتبارات

وزیر اقتصاد با تأکید بر اینکه نگاه صفر و یکی به کنترل نقدینگی، بخش تولید 
را متضرر می کند، اظهار کرد: در برنامه ســال جاری ۲۵۰ هزار میلیارد تومان 
اضافه بر کنترل ترازنامه بانک ها برای تسهیلات دهی به بخش تولید تعیین 
شده است.به گزارش »شــادا«، سید احســان خاندوزی در جریان سفر به 
استان اصفهان در نشست با جمعی از فعالان اقتصادی این استان اظهارکرد: 
مســائلی مربوط به حوزه مالیاتی در این جلســه توســط فعالان اقتصادی 
اشاره شد، تلاش ما در  سازمان امور مالیاتی و گمرک، این بوده که به فعالان 
اقتصادی اعتماد کرده و تسهیل گری اتفاق افتد.وی با اشاره به مسائل مطرح 
شده درباره ماده ۱۳۲ و تبصره ۱۰۰ و سامانه مالیات بر حقوق، گفت: لازم است 
این مسائل توسط مدیرکل امور مالیاتی استان بررسی و به وزارتخانه ارسال 
شود تا در صورت نیاز برای آن تصمیم گیری های لازم انجام شود.وزیر اقتصاد 

با اشاره به مسائل ارزی پیش روی فعالان اقتصادی گفت: با توجه به تنگنایی 
که بانک مرکزی در مدیریت بازار ارز با آن مواجه بود، مصارف ارزی کنترل شد، 
اما برخی از دستورالعمل ها مشــکل آفرین بود، از این رو از فروردین امسال 
تصمیم گرفته شــد مقررات رفع تعهد ارزی ســال ۱۴۰۰ اصلاح شود، برخی 
موارد اصلاح شــده و در مصوبه ۱۴۰۳رفع تعهد ارزی آمده است که بسیاری 
از مشــکلات صادرکنندگان و تولیدکنندگان را رفع می کند.خاندوزی اضافه 
کرد: برای صنایع دستی و فرش دســتباف باید قوانین ویژه ای در نظر گرفته 
شود، از این رو در هیئت دولت موافقت شــد برای فرش دستباف و صنایع 
دستی در خصوص درصد بازگشــت ارز به گونه دیگری تصمیم گیری شود.

وی تصریح کرد: در زمینه توزیع ریال بین اســتان ها، نسبت استان اصفهان 
در منابع و مصارف بانکی تفاوت چندانی در اســفندماه ۱۴۰۲با استان تهران 

ندارد. بانک های خصوصی نیز موظف شــده اند منابع خود را در استان ها به 
کارگیرند. نیازمند برخوردهای جدی در این حوزه هســتیم تا خروج منابع از 
استان ها کنترل شود.وزیر اقتصاد با اشاره به سیاست انقباضی دولت برای 
جلوگیری از انحراف منابع گفت: برنامه دولت این بوده که تســهیلات بانکی 
حتماً به بخش تولید اصابت کند، در برنامــه ۱۴۰۳، ۲۵۰ هزار میلیارد تومان 
اضافه بر کنترل ترازنامه بانک ها برای تسهیلات دهی به بخش تولید تعیین 
شده است؛ نگاه صفر و یکی به کنترل نقدینگی، بخش تولید را متضرر می کند.

خاندوزی اضافه کرد: دولت در سیاست کنترل نقدینگی خود تولید را مدنظر 
قرارداده و سهل گیری می کند، نگاه تبعیض آمیز باید برای بخش تولید در نظر 
گرفته شود تا منابع بانکی به آن اختصاص یافته و جهش تولید اتفاق افتد.

وی تصریح کرد:  همچنین مســیرهای جایگزین تأمین مالی توسط وزارت 
اقتصاد فراهم شده است که اگر به هر دلیلی تسهیلات بانکی به بخش تولید 
اختصاص نیافت، تولیدکنندگان بتوانند از مســیر بازار سرمایه تأمین مالی 
کنند.وزیر اقتصاد گفت: همچنین نیازمند سیاســت های کنترل نرخ ســود 

بانکی هستیم تا تسهیلات بانکی برای تولیدکنندگان جذابیت داشته باشد.

 معــاون برنامه ریزی و امــور اقتصادی شــرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشــور با اشاره به اینکه در 
قالب برنامه هفتم، هوشمندسازی کنتورهای آب، 
یک تکلیف و وظیفه است، گفت: با استفاده از توان 
گروه های دانش بنیان و بهره گیری از ظرفیت بخش 
خصوصی، امسال نصب ۱.۵ میلیون کنتور هوشمند 

را در دستور کار قرار دادیم.
به گزارش »ایراســین«، مســعود علویان صدر در 
نشست کارگروه برنامه ریزی و آمار آب و فاضلاب 
جنوب شــرق کشــور در یزد، پایش جامــع میزان 
مصــرف آب را از مزایای این کنتورهــا عنوان کرد و 

افزود: این کنتورها متناســب با نیاز مردم طراحی 
شده و به گونه ای است که سرانه و الگوی هر خانواده 

در مصرف آب را محاسبه می کند.
وی همچنیــن به اجرای طرح مدیریت هوشــمند 
منابع آب اشــاره و اظهار کرد: به واســطه استقرار 
ســامانه ها، در برخــی اســتان ها موفقیت خوبی 
داشتیم و زیرساخت های این طرح با برنامه ریزی 
برای پهنه بندی و کنترل فشار در استان هم در حال 

پیگیری است.
علویان صدر همچنین از راه اندازی سامانه هما خبر 
داد و گفت: این ســامانه در پنجره خدمات دولت، 

بسته ۲۲ گانه ای در بخش فنی و خدماتی به مردم 
ارائه می دهد.

وی با بیان اینکه ایجاد موتور صدور قبض از خدمات 
این ســامانه است، افزود: این ســامانه، در مرحله 
تست آزمایشی است و از هفته آینده به منظور شفاف 
سازی فعالیت های شرکت آبفا، در پنجره خدمات 

دولت قابل دریافت و ارائه خدمت است.
 در این نشســت معــاون برنامه ریزی و توســعه 
ســرمایه گذاری و مدیران برنامه ریزی و بودجه از 
استان های یزد، کرمان، خراسان جنوبی، سیستان 

و بلوچستان و هرمزگان حضور داشتند.

۱.۵میلیونکنتورآبتاپایانامسالدرکشورهوشمندمیشود

خبر روز

تشدیدنظارتتعزیراتاصفهانبرروندتولیدوتوزیعسیمان
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان اصفهان گفت: طرح تشدید نظارت تعزیرات حکومتی اصفهان بر 
روند تولید و توزیع سیمان در استان اجرا می شود.به گزارش »مهر«، علی اکبر مختاری اظهار کرد: در 
کمیته کارگروه اقدام مشترک استان با موضوع نظارت بر حوزه سیمان که از اقلام پر مصرف مصالح 
ساختمانی است ارزیابی های هفته های گذشــته از میزان تولید و توزیع سیمان و میزان تقاضای 
واقعی مصرف کنندگان بررسی و گفتگو شد.وی گفت: از مصوبات این جلسه مقرر شد خریداران غیر 
واقعی تحت رصد پلیس امنیت اقتصادی قرار گرفته و افرادی که اقدام به خرید ســیمان کرده اند 
و مدت زمان ۱۰ روز از تاریخ خرید آنها سپری شده و کالای ســیمان خود را به متقاضیان در سطح 

بازار عرضه نکرده اند تحت عنوان تخلف احتکار برای ضابطان پرونده تشکیل و پیگرد قانونی شود.

واگذاریزمینبه۸۰متقاضینهضتملیمسکن
درجوشقانقالی

 رئیس اداره بنیاد مســکن کاشــان از واگــذاری زمین بــه ۸۰ متقاضی نهضت ملی مســکن در 
جوشقان قالی کاشــان خبر داد.مصطفی رضازاده در گفت وگو با »تســنیم«، با اشاره به واگذاری 
مرحله دوم زمین های طرح نهضت ملی مسکن شهرهای جوشــقان قالی و کامو چوگان با حضور 
متقاضیان این شهر اقماری شهرستان کاشــان صورت پذیرفت.وی افزود: اراضی مرتبط با مرحله 
دوم طرح نهضت ملی مسکن به 7۵ نفر از متقاضیان تأیید شده واجد شرایط در دو شهر جوشقان 
قالی و کامو چوگان اختصاص پیدا کرد.رئیس اداره بنیاد مســکن انقلاب اســلامی کاشان با بیان 
اینکه مرحله نخست واگذاری اراضی مربوط به طرح نهضت ملی مسکن در سال ۱۴۰۲ انجام شد، 
ابراز کرد: سال گذشته در همین قالب به 6۵ نفر از متقاضیان این دو شهر زمین واگذار شده بود.وی 
گفت: خوشبختانه طرح ملی مسکن کاشان با پیشرفت خوبی انجام شده است، اما پیشرفت خوب 
این پروژه منوط به آورده متقاضیان اســت و لازم بوده تا پرداختی  متقاضیان به موقع انجام شود.

رضازاده در بیان زمان تحویل واحدهای طرح ملی مسکن به متقاضیان در شهرستان کاشان تأکید 
کرد: به شرط تأمین آورده متقاضیان و اختصاص به موقع تسهیلات بانکی از سوی بانک عامل مرحله 

ناز ک کاری واحدهای مسکونی در بهمن ماه سال جاری به پایان می رسد.

سالگذشته۵میلیوندرختدراصفهانکاشتهشد
مدیرکل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: در جهت تحقق کاشت یک میلیارد 
درخت، استان اصفهان مکلف شده بود که در ۴ ســال ۲۰ میلیون درخت بکارد و در این راستا سال 
گذشته ۵ میلیون درخت کاشته شد.به گزارش »تســنیم«، دومین آمایش هم اندیشی مشترک 
سازمان آبخیزداری و منابع طبیعی کشور در شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی کشور 
با حضور عباسعلی نوبخت؛ رئیس کل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور، حسین میر رجبی؛ 
معاونت حفاظت و امور اراضی سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور و ابوطالب امینی؛ مدیرکل 
سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری استان در محل سالن اجتماعات شهرک شهید منتظری برگزار 
شد.مدیرکل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری استان در این همایش با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهید رئیسی و شهدای خدمت و همچنین ۲۴ هزار شهید اصفهان گفت: در جهت تحقق کاشت یک 
میلیارد درخت، استان اصفهان مکلف شده بود که طی ۴ ســال ۲۰ میلیون درخت بکارد. ابوطالب 
امینی خاطرنشان کرد: در این راســتا سال گذشته ۵ میلیون درخت کاشــته شد و ۲۴ تفاهم نامه 
داشتیم که یکی از این تفاهم نامه ها با شرکت پالایشگاه نفت اصفهان بسته شد که با بهترین کیفیت 
در محوطه پالایشگاه اجرایی شــد.وی با تأکید بر اینکه اصفهان یک استان خشک و کم آب است، 
گفت: با در نظرگرفتن این نکته ما به روش گودبرداری با بیل در هــر هکتار ۳۰۰ تا ۴۰۰ گونه درخت 
کاشتیم و از گونه اسکاپولا استفاده کردیم چون بومی این منطقه بوده و با حداقل بارندگی تاب آوری 

دارد و در حال حاضر افتخار داریم که موفقیت بالای ۸۰ درصد را ارائه دهیم.

کافه اقتصاد

مدیرکل جهاد کشاورزی استان اصفهان از افتتاح ۵۲6 میلیاردی پروژه هفته  جهاد کشاورزی در استان اصفهان خبر داد.
مهرداد مرادمند در گفت وگو با »تسنیم« در کاشان، ضمن اشاره به شروع هفته جهاد کشاورزی، اظهار کرد: جهاد کشاورزی استان اصفهان در این هفته 9۰ پروژه 

با اعتبار ۵۲6 میلیارد تومان به ثمر نشانده است و موقعیت پروژه ها در اقصی نقاط این استان و با تنوع بالا است.
وی با بیان اینکه ۳۲6 نفر اشتغال مستقیم و ۸۰6 نفر نیز اشتغال غیرمستقیم با افتتاح این پروژه ها ایجاد می شود، افزود: سه هزار و ۸۸۴ نفر خانوار از مزایای 

این طرح ها بهره مند شدند و با توجه به شعار سال اکثر این پروژه ها با مشارکت مردم و بخش خصوصی به ثمر رسیده است.
مدیرکل جهاد کشاورزی استان اصفهان با بیان اینکه ۳۳ پروژه در زمینه امور زیربنایی آب و خاک، ۲۵ پروژه در زمینه احداث گلخانه و باغبانی و ۱6 پروژه مربوط 
به امور دام است، ابراز کرد: امسال 6۰هزار هکتار از اراضی استان اصفهان زیر کشت استراتژیک گندم رفته است که عمدتاً از روش های نوین آبیاری استفاده شده 
و پیش بینی می شود ۲7۰هزار تن برداشت گندم داشته باشیم .وی با بیان اینکه سالیانه ۱۰هزار هکتار به اراضی کشت دیم استان اصفهان افزوده می شود، گفت: 
این ظرفیت خوشبختانه وجود دارد و به ۱۳۰هزار هکتار قبلی کشت دیم به میزان ۱۰هزار هکتار اضافه می شود و در این زمینه اقدامات خوبی صورت گرفته است.

مرادمند با بیان اینکه رفع تداخلات اراضی استان اصفهان بیش از ۸۰ درصد پیشرفت داشته است، تصریح کرد: صدور اسناد کشاورزی با همکاری امور اراضی و 
ثبت اسناد در حال انجام است و 6۰ درصد اراضی کشاورزی استان اصفهان سنددار است.

افتتاح۵۲۶میلیاردیپروژهجهادکشاورزیاستاناصفهان

برگزاریدومین
نمایشگاهملی
دوختسوکادر
اصفهان

اختصاصــی  نمایشــگاه 
رودوزی های سنتی با عنوان 
دومیــن نمایشــگاه ملــی 
دوخت ســوکا در نگارستان 
امام خمینــی )ره(  اصفهان 
واقع در میدان فیض برگزار 

شد.

عکس خبر

تولیدمرغازمصرفآن
پیشیگرفت

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون گفت: 
وضعیت تولید مرغ از بهمن ماه گذشــته به 
یک روال یکنواخت و تثبیت شــده ای رسید 
در نتیجه تولید از مصرف پیشی گرفته است، 
از این رو تولید مــازاد بر نیاز داخــل با نگاه 

صادرات باید انجام شود.
به گزارش »ایراسین«، ارسلان قاسمی گفت: 
چندســالی اســت که وزارت جهاد سیاست 
تنظیم بــازار از محــل تولید داخــل را دنبال 
می کند که در خصوص گوشت مرغ این اتفاق 
افتاده و همواره طی ماه های گذشته استمرار 
داشته اســت.وی افزود: عراق نزدیک ترین 
بازار صادراتی اســت که متأســفانه عملکرد 
نادرست باعث شــد دولت عراق با افزایش 
تعرفه محدودیت هایی اعمال کند که با رایزنی 
صورت گرفتــه و دیپلماســی اقتصادی که 
صورت می گیرد باید بــه فکر بازارهای جدید 
باشیم به طوری که با استفاده از دیپلماسی 
اقتصادی و حل مســائل و مشکلات باید به 
فکر ایجــاد ارزش افزوده باشــیم.او با بیان 
اینکه ظرفیــت صادرات ســالانه ۳۰۰ تا ۵۰۰ 
هزار تن مرغ به بازارهــای هدف وجود دارد، 
افزود: صادرات مرغ نیاز به برنامه، مدیریت 
و کنترل واحد دارد. اکنون تنها بازار صادراتی 
ما عراق اســت؛ اما با کشــورهای همسایه 
پاکستان و افغانستان مذاکراتی انجام دادیم 
و با عمان مذاکرات ابتدایی داشــتیم چراکه 
کشورهای پیرامونی نیاز به این محصول دارند 
که امیدواریم با تبدیــل مرغ به فرآورده های 
حاصــل از آن بتوانیم علاوه بر کشــورهای 
همسایه به کشورهای دور دست هم صادرات 
داشته باشــیم.رئیس کمیسیون کشاورزی 
اتاق تعاون با بیان اینکه به طور متوســط هر 
کیلو مرغ صادراتی ۲ دلار برای کشور ارزآوری 
در بر دارد، گفت: برآوردها حاکی از آن است 
که تا پایان سال صادرات مرغ به ۳۰۰ هزار تن 
صادرات برسد و به طور کلی هر بازاری شرایط 
خاص خود را دارد به طوری که برخی بازارها 
مرغ درشــت، برخی بازارها مرغ سایز و مرغ 

قطعه بندی تقاضا دارند.
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نشستجمعیاز
فعالاناقتصادی
استانباحضوروزیر
اموراقتصادیودارایی
واستانداراصفهان
بهمیزبانی
استانداریاصفهان
برگزارشد.
وزیراقتصادهمچنین
درنشستهماندیشی
بااندیشکدهحکمرانی
دانشگاهاصفهان
شرکتکرد.
درادامهصحبتهای
سیداحسانخاندوزی
درایننشستها
رامیخوانید:

وزیر اقتصاد در دیدار با فعالان اقتصادی استان اصفهان:

نگاهصفرویكیبهكنترلنقدینگی،بخشتولیدرامتضررمیكند

وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به تلاش های دولت سیزدهم 
برای عبور از شــرایط اقتصادی به جا مانده از دهه نود، تأکید کرد: 
امروز شاهد بهبود آمار بیکاری، سرمایه گذاری و صادرات غیر نفتی 
هستیم؛ بنابراین، از حالت اســتیصال اقتصادی خارج شده ایم 
و امروز زمانی اســت که می توانیم به افق میان مدت و بلند مدت 

فکر کنیم.
سید احســان خاندوزی در نشســت هم اندیشــی با اندیشکده 
حکمرانی دانشگاه اصفهان، اظهار کرد: امید است مردم کشورمان 
در فضای پر شــور انتخابات آتی، حماســه دیگــری بیافرینند. 
وی افزود: دانشــگاه اصفهان ظرفیت کم نظیــری در زمینه های 
پژوهشی دارد که باید در نظام تصمیم گیری کشور از آن بهره برد تا 
در سال های آینده شاهد پیوند جدی تر نظام تصمیم گیری کشور 
با خروجی های نظام تولید علم و دانش باشیم .وزیر امور اقتصاد و 
امور دارایی گفت: در این وزارتخانه از اساتید و صاحب نظران با کمک 
پژوهشکده وزارتخانه بهره مند شدیم، حتی نگاه های غیرمتعارفی 
که در حوزه های سیاست گذاری کشور وجود دارد در این وزارتخانه 
منتشر و به دستگا ه های اجرایی کشور منتقل می شود. خاندوزی 

اضافه کرد: برای اولین بار همه بدنه های پژوهشی وزارت اقتصاد 
سازمان دهی شــده و این بدنه های پژوهشــی دولت اکنون در 
اشــتراک گذاری اطلاعات و تعریف موضوعــات کاری با یکدیگر 
هماهنگ شده اند.وی تصریح کرد: در کنار این اقدام، برای تربیت 
سیاست پژوهان جوان، مدرسه سیاست گذاری تشکیل شده که در 
مردادماه آخرین دوره آن در دولت سیزدهم برگزار می شود، تلاش 
شده در این مدرسه دانشجویان تحصیلات تکمیلی با مسائل روی 
میز کشور آشنا شده و با بازدید و حضور در دستگاه های مختلف با 
قیود سیاست گذاری آشنا شوند. طرح های تحقیقاتی دانشجویان 
دکترای پیش خرید شده و تعدادی از افراد نیز در سازمان های تابعه 
وزارت اقتصاد مشغول به کار شده اند. وزیر اقتصاد گفت: با توجه به 
اینکه اندیشکده حکمرانی دانشگاه اصفهان در یکی از جامع ترین 
دانشگاه های کشور قرار گرفته است می توان از ظرفیت آن بهره برد و 
مسائل را با آنها در میان گذاشت تا به سرعت فعال شده و به وزارت 
اقتصاد و دارایی کمک کنند.خاندوزی اضافه کرد: از شروع فعالیتم 
در وزارت اقتصاد به اهمیت موضوعات حسابرســی و حسابداری 
پی بردم و این در حالی اســت که در آن زمــان این موضوعات به 

حاشیه رفته بود. هرچقدر کیفیت گزارش های حسابرسی، به موقع 
بودن و درجه شفافیت و صراحت این گزارشات بیشتر باشد نتیجه 
بهتری خواهد داشــت، از این رو تلاش کــردم از ظرفیت نظارتی 
وزارت اقتصاد استفاده کنم و در این راستا امضاهای طلایی برای 
انتصابات نیز حذف شد. وی تصریح کرد: بارها از وزارت راه خواستم 
به جای شــیوه تأمین مالی ســنتی، از ابزارها و روش های جدید 
تأمین مالی استفاده کنند، اما دانش اســتفاده از ابزارهای مالی 
جدید در این بخش وجود ندارد و نیازمنــد تیم تخصصی تأمین 
مالی هستیم که با وزارت راه و شهرسازی همکاری کرده و بتوانند 
به صورت عملیاتی از روش های جدید تأمین مالی بهره ببرند.وزیر 
امور اقتصادی و دارایی گفت: از روزی که دولت ســیزدهم شروع 
به کار کرد، امــروز صورت مالی دو هزار شــرکت دولتی و یا تحت 
مدیریت بخش عمومی به شکل کامل افشا شده است. وی با بیان 
اینکه نظام مبتنی بر بودجه ریزی عملیاتی همچنان به طور ناقص 
در دســتگاه های اجرایی کشــور پیش می رود که نیازمند اصلاح 
است، اضافه کرد: دست کمک ما به سمت اساتید دانشگاه است 
تا بتوانیم در همین چند ماه پیشنهادات را به مرحله اجرا برسانیم. 

وی تصریح کرد: شورای رقابت نهادی بود که چندین سال ضعیف 
نگه داشته شده بود، در دولت سیزدهم به این شورا توجه ویژه شد 
و بودجه خوبی برای این شورا در سال ۱۴۰۳ در نظر گرفته شد. وزیر 
اقتصاد گفت: در مسیر اصلاح نظام اقتصادی در رابطه با چگونگی 
حل ناترازی های اصلی که اقتصاد ایران را متوقف کرده و به گروگان 
گرفته است، باید به فهم مشــترک و یا انتخاب مشخص برسیم. 
خاندوزی با اشاره به نشست حاضر با اساتید اقتصادی دانشگاه، 
اضافه کرد: در ماه های اول شروع به کار مجلس دوازدهم، برنامه 
هفتم و تشکیل دولت جدید این یکی از پرفایده ترین گفت وگوهای 
علمی است، نیاز داریم که پیش از شروع به اصلاحات اقتصادی 
وسیع در رابطه با روش های طی مسیر به اجماع برسیم. وی ادامه 
داد: دولت ســیزدهم با مسائل پیشــینی مواجه بود زیرا در دهه 
۱۳9۰ به دلیل تحریم ها، یک اقتصاد کاملًا آسیب پذیر داشتیم که 
به سرعت با فشارهای تحریمی تغییر جهت می داد، بهترین سال 
از نظر درآمد ملی سال 9۰ بوده و سال 9۱ یکی از بدترین سال های 
رشد اقتصادی کشور بوده است. وزیر اقتصاد تصریح کرد: از سال 
97 وارد رکود تورمی شدیم و به حدی از قفل شدگی در ساختار اداره 

اقتصاد کشور رسیدیم، از این رو اولین دستور کار ستاد اقتصادی 
دولت این بود که اقتصاد نباید به برجام گره بخورد. امروز اعداد و 
ارقام رسمی حاکی از آن است که اقتصاد ایران بهبود یافته است 
به طوری که گزارش اردیبهشت ماه بانک جهانی اعتراف کرده است 
که اقتصاد ایران توانسته رشد خود را در شرایط سخت ژئوپلیتیک 
پایدار کند و از شرایط رشدهای صفر و منفی عبور کرده ایم.خاندوزی 
اضافه کرد: همچنین شــاهد بهبود آمار بیکاری، سرمایه گذاری و 
صادرات غیر نفتی هستیم؛ بنابراین، از حالت استیصال اقتصادی 
خارج شده ایم و امروز زمانی است که می توانیم به افق میان مدت 
و بلند مدت فکر کنیم. وی تصریح کرد: کار تمام نشده و هزاران راه 
نرفته در پیش داریم که ضرورت انتخاب های استراتژیک را گوشزد 
می کند. ما اکنــون درس پرهزینه ای از دهــه 9۰ و اقتصاد نفتی 
گرفته ایم و نیازمند برنامه تحولی اقتصاد برای خروج از شــرایط 
گذشته هستیم. وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: اقتصاد ایران 
یک سطح بالاتر آمده و اکنون به نقطه شروع سیاست گذاری های 
بلندمدت رســیده اســت که برای آن نیازمند همکاری سه جانبه 

مجری، سیاست گذار و دانشگاه هاست.

وزیر اقتصاد در نشست هم اندیشی با اندیشکده حکمرانی دانشگاه اصفهان:

ازحالتاستیصالاقتصادیخارجشدهایم
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خوزستان در قلب اصفهان است. شــاید تصور کنید که در مورد 
جنــگ تحمیلی صحبت می کنیــم، اما چه بهتر اســت بدانید 
که خوزســتان در یکــی از محوطه های تفریحی گردشــگری 
شاهین شهرِ اصفهان متبلور و سیمایی از گردشگری خوراک در 

بازار فلافلی هایش متجلی شده است.
شهری که مرکز شهرستان شاهین شهر و میمه و از توابع استان 
اصفهان اســت و در ۳۳ کیلومتری شهر اصفهان قرار دارد و اگر 
از مسیر تهران به سمت شاهین شــهر حرکت کنیم و از خیابان 
آزادراه معلم به این شهر وارد شویم، قبل از ترمینال شیشه ای، 
پارک تفریحی گردشــگری شاهین شــهر قرار دارد و بازار شب 
فلافلی هایش.در این فضای ویژه گردشــگری، همواره دست 
اهالی خون گرم، مهمان نواز و ســفره دار خوزســتان و به ویژه 
آبادان، برای دســت و دلبازی به ســمت همه باز اســت. همه 
می توانند هرچه خواســتند و به هر میزان که دوســت دارند، از 
سر خوان آنان بردارند. درست است که محوطه مناسب سازی 
و یک پارچه ســازی شده توســط شــهرداری منطقه، تهدیدی 
علیه فضای بومی مجموعه فلافل فروشــی ها بوده است، اما 
صاحبان این کســب وکار بر این تهدید غلبــه کردند و از آن یک 

فرصت ساخته اند.
در این فضا موسیقی های بندری، موســیقی هایی با محتوای 
برزیل، عینک ریبون و رودخانه کارون به گوش می رسد و رنگ ها 
و فضاسازی ها من را به یاد شــب های بلند و پرهیاهوی آبادان 
و خرمشهر و اهواز و می اندازد. گویی در خیابانی در این شهرها 
قدم برمی دارم. زنی از فروشــندگان فلافل من را به شوخی با 
لهجه خوزســتانی اما به تقلید از اصفهانی ها »عروس حاجی« 
صدا می کند. به او نگاه می کنم و او به من فلافل اجباری تعارف 
می کند. فلافل اجباری اینجا یعنی نچشــیده نباید از جلوی در 

غرفه فلافل فروشی رد شوی. 
در کنار فلافل محصولات خوشمزه بومی دیگری چون سمبوسه، 
کُبه و پاکوره آبادان و فســت فودهایی چون پیتزا، پیراشــکی 
و قارچ ســوخاری و غیره نیز به فروش می رسد اما هیچ کدام 
اصالت فلافل را کنــار نمی زنند.مرد فروشــنده ای که به خلیل 
آبادانی معروف و مشــغول چیدن فلافل ها در نان باگت است، 
توجهم را جلب می کند. پیراهن زردی با لگوی فوتبال برزیل به 
تن دارد، ســرش را با چفیه محکم بسته و عینک آفتابی ریبون 
را در شب روی چشــم هایش قرار داده است. گویا دوست دارد 
به تداعی شدن یاد خوزســتان در ذهن مشتری هایش کمک 
کند. زنی به کُبه ای که روی پیشــخوان قرار دارد اشاره کرده و از 
این فروشنده آفتاب سوخته جوان درمورد محتویات داخل آن 
سئوال می پرســد.مرد با لهجه شیرین خوزســتانی پاسخی با 
شــوخ طبعی می دهد و بر لب های من، مادرم و زنی که سئوال 
پرســیده بود، خنده ای می نشــاند. چند لحظه بعد زن و مرد 
میانسالی از روبه روی غرفه عبور می کنند و باز هم این فروشنده 

خوش انرژی آنان را مورد خطاب قرار می دهد و با اشاره به سر 
بدون موی مرد می گوید اگر از فلافل های ما بخوری فردا صبح 
روی ســرت مو در می آید. خانواده ها و گروه هــای رفاقتی بر 
روی میز و صندلی های رنگارنگ این فروشــنده ها و یا بر روی 
حصیری که با خــود از خانه آورند، در آلاچیق ها می نشــینند و 

ساندویچ های فلافل  خود را با حال خوب، میل می کنند.
این رویداد که همه شــب ها برقرار اســت، گردشگری خوراک 
محسوب می شود، زیرا مشــتری ها به صورت سلف سرویس 
در سرو غذا مشــارکت دارند و مراحل پخت وپز آن را از نزدیک 
تماشــا می کنند. از ســوی دیگر فضا برای مصرف غذا نیز مهیا 
است. همچنین آشنایی با فرهنگ غذایی خوزستانی ها صورت 
می گیرد. جنگ، پاره ای از خوزســتان را به اصفهان کشانده و به 
این شهر چهارفصل هزار قوم، غنا بخشیده است. خوزستانی ها 
سالهاست در اصفهان سکنی گزیدند اما اصالت خود را فراموش 
نکردند. در جنگ همه اصفهان میزبان خوزســتان بود و اکنون 
خوزســتانی های شاهین شــهر در فلافل فروشــی ها میزبان 
اصفهانی ها هســتند. روز فلافل بر همه زنان خوزســتانی که با 

طبخ فلافل، یک میراث فرهنگی را پایه گذاری کردند، مبارک باد.

استقبال زودهنگام مردم از فلافل فروشی ها 
رهام جبــاری، معاون اجرایی و خدمات شــهری شــهرداری 
شاهین شــهر به »ایســنا«گفت: ما محیط را آماده  کردیم و به 
شکل مزایده در اختیار کســانی گذاشتیم که به تولید و فروش 
ساندویچ فلافل می پردازند. همچنین در قراردادها ذکر کردیم 
که غرفه داران موظف هستند که همه شرایط و مجوزهای لازم 
در حوزه هایی همچون بهداشــت را کســب کنند. من جلسات 
متعددی با مسئولان فعلی و سابق اداره بهداشت داشتم و در 
خصوص مسائل بهداشــتی غرفه های فلافل فروشی  صحبت 
کردیم و در همین راســتا غرفه ای در محل فلافل فروشی ها به 
مسئولان بهداشــت اختصاص دادیم تا کارشناس بهداشت در 
آنجا مستقر شود و مسائل بهداشتی را پیگیری کند. ما تلاش 
می کنیم که بهترین امکانات و جایگاه را برای شهروندان فراهم 
کنیم تا غرفه داران به بهترین نحو به شــهروندان خدمات ارائه 

دهند.

او در خصوص چالش های ترافیکی در جوار این فلافل فروشی ها 
اظهار کرد: پارکینگ هایی در ضلع شــمالی، غربی و شرقی این 
مجموعه در نظر گرفته شده است. البته پارکینگ ضلع شمالی 
نیاز به آسفالت دارد اما پارکینگ های ضلع شرقی و غربی آماده 
برای ارائه خدمات هستند. متأسفانه مردم ترجیح می دهند که 
در نزدیک ترین محل ممکن توقف کنند و مسئله ترافیک ایجاد 
می شود. ما فضا برای پارکینگ داریم، اما گاهی ۱۰۰ خودرو در 
خیابان متوقف شــده و ترافیک ایجاد می کننــد، درحالی که 
پارکینگ غربی این مجموعه که حدود ۲۰۰ ظرفیت برای پارک 
خودرو دارد، خالی است. ما درحال برنامه ریزی و هماهنگی با 
نیروهای پلیس راهور هســتیم تا با حضور بیشتر آنها مردم به 

سمت پارکینگ ها هدایت شوند. 
معاون اجرایی و خدمات شهری شهرداری شاهین شهر با بیان 
اینکه در اولین ماه های افتتاح این محل برای فلافل فروشی ها 
متوجه شــدیم که رونق لازم را دارد و مورد استقبال قرار گرفته 
اســت، تصریح کرد: این در حالی بود که ما تصــور می کردیم 
چندین ماه برای اینکه مکان جدید در میان مردم تثبیت شود 

و سر زبان ها بیافتد، زمان نیاز اســت. در همان دو ماه اول این 
محل جدید به عنوان یک مکان تفریحی و سایت گردشگری در 
میان مردم شاهین شهر و شــهرهای اطراف همچون اصفهان، 
خمینی شــهر، دولت آباد و غیــره جا افتاد. ما قصــد داریم که 
تعدادی غرفه جدید اضافه کرده و به فعالیت های دیگری چون 
طبخ کباب و جگر و در راســتای گردشگری خوراک اختصاص 
دهیم.جباری خاطرنشــان کرد: در محوطه فلافل فروشــی ها 
بیش از ۶۰ آلاچیق وجود دارد و شب های فصل تابستان مردم 
از آنجا استقبال خواهند کرد. غذا ضروری ترین نیاز مردم است 
و خوراکی چون فلافل که هم هزینــه معقول و به صرفه ای دارد 
و هم در جوار پارک و آلاچیق هاســت، مورد استقبال مردم قرار 

می گیرد.

سفره ای پهن است
یکــی از غرفــه داران و فلافل فروش های این محوطــه که به 
نام خلیــل آبادانی معروف اســت، به »ایســنا« گفت: فلافل 
 شاهین شــهر از ســال ۱۳۸۹ ســر زبان هــا افتــاد، آن زمان 
فلافل فروش ها با گاری در خیابان های شــلوغ مثل فردوسی 
فلافل می فروختند. سپس توسط شهرداری در خیابان معروف 
به سیلابی شاهین شهر متمرکز و پس از شیوع کرونا برای مدتی 
تعطیل شــدند. در نهایت نیز در این محوطه جدید به فعالیت 
 ادامه دادند. البته ســابقه فلافل فروشــی  در شاهین شــهر به

 ۴۰ ســال می رســد. پس از جنگ و مهاجرت مهاجران جنگی 
از منطقه خوزســتان به شاهین شــهر، فلافل فروشــی  مطرح 
شد.او ادامه داد: غرفه داران با توجه به مکانی که در اختیار دارند 
مبلغی را به صورت ماهیانه به عنوان کرایه به شهرداری پرداخت 
می کنند. این غرفه ها در سه ردیف تعبیه شدند و ردیف سوم آن 
به زودی افتتاح خواهد شد. این فروشنده خوزستانی با اشاره 
به اینکه بیشتر مشتری هایش از اصفهان و سپاهان شهر هستند 
اما از همه ایران مشــتری هایی دارد، افزود: مردم از من فیلم 
می گیرند و در شبکه های مجازی منتشر می کنند. به واسطه این 
تبلیغات، مردم برای دیدن من و خرید فلافل ترغیب می شوند و 
به غرفه های ما مراجعه می کنند. در همین راستا توریست هایی 
از مشهد، هندوستان و ازمیر ترکیه مشتری  من شدند.آبادانی با 
اشاره به سابقه تاریخی خوراک فلافل اظهارکرد: فلافل در اصل 
مربوط به منطقه لبنان است. بعد به عراق منتقل شد از عراق هم 
ابتدا به خوزستان رسید و سپس در کل کشور مورد استقبال قرار 
گرفت. ابتدا فلافل با خیار و گوجه سرو می شد اما وقتی به ایران 
رسید، خوزستانی ها خیارشــور را به آن اضافه کردند.او با بیان 
اینکه در خوزستان و در مناطقی چون لشکرآباد، عامری، آبادان 
و خرمشهر محوطه هایی مشابه همین کمپ فلافل فروشی های 
شاهین شهر وجود دارد، خاطرنشان کرد: خدا رزق و روزی ما را 
می دهد و خدا را شکر سفره ای برای مردم خوزستان پهن است.

انجمــن بین المللــی حمل ونقل هوایــی )یاتا( 
پیش بینی کرد که تعداد مســافران در سال جاری 
میلادی بی ســابقه باشــد و هواپیماها از مقادیر 

بی سابقه سوخت نیز استفاده خواهند کرد.
به نقل از »بلومبرگ«، این روند برای دوســتداران 
محیط زیســت، ناامیدکننده خواهد بود زیرا منجر 
به افزایش انتشار کربن خواهد شــد. البته نشانه 

دیگری در تجدید حیات گردشگری است.
این روند برای صنعت نفت، احیای گردشــگری و 

تقویت آن مثبت است.کشورهای صادرکننده نفت 
و متحدانش، از روزهای اولیه شیوع ویروس کرونا 
مجبور شــده اند عرضه نفت را محدود نگه دارند و 
مصرف سوخت جت به مراتب بیشتر از هر فرآورده 
نفتی اصلی دیگری متحمل ضربه شدیدتر و پایدارتر 
شد.با پیش بینی این رقم، ســفرهای بین المللی 
شاهد بزرگ ترین افزایش خواهند بود و امسال با 
افزایش چشمگیر در آسیا، اروپا و آمریکای شمالی 
۹.۷ درصد رشد خواهد کرد.پروازهای بین المللی از 

آسیا ۲۳ درصد افزایش می یابد، اما تقریباً در همه 
جا دستاوردهای قابل توجهی وجود دارد و به رکورد 
تعداد مسافران برای مراکز کلیدی مسافت طولانی 
در آسیا و خاورمیانه تبدیل می شود. به عنوان مثال، 
فرودگاه بین المللی دبی، شــلوغ ترین ســه ماهه 
تاریخ خود را از نظر تعداد مسافران در سه ماه اول 
ســال با ۲۳ میلیون بازدیدکننده ثبــت کرد. مدیر 
اجرایی این فرودگاه تعداد ۹۱ میلیون نفر را تا سال 

۲۰۲۴ پیش بینی می کند که یک رکورد است.
کارشناسان پیش بینی کردند که تقاضای سوخت 
جت امسال ۶۵۰ هزار بشکه در روز افزایش می یابد.

اکنون تقاضای جهانی جت برای اولین بار از ســال 
۲۰۲۰ به ســطح قبل از کووید بازگشته است. بهبود 
عمدتاً توسط بخش کوتاه مدت انجام شده و جت 

محرک اصلی رشد کلی تقاضای نفت است.
در ســنگاپور، یکی دیگر از نقاط بین آسیا و غرب، 
تعداد مســافران فرودگاه چانگی در ســه ماه اول 
سال جاری با ۱۶.۵ میلیون نفر از سطح سال ۲۰۱۹ 

فراتر رفته است.

ســید عزت ا... ضرغامی که برای افتتاح نمایشگاه 
»شکوه ایران باســتان« به چین سفر کرده است، 
در دفــاع از تحقق نظریه »گفت وگــوی تمدن ها« 

سخن گفت.
به گزارش »ایســنا«، عــزت ا... ضرغامــی، وزیر 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی،که 
برای افتتاح نمایشگاه »شــکوه ایران باستان« در 
چین حضور دارد، به دنبال طرح ایده »گفت وگوی 
تمدن ها« از سوی شی جین پینگ، رئیس جمهور 
چین متنی را پس از دیدار بــا برخی مقامات این 
کشور، در شرح دیدگاه خود در شبکه های اجتماعی 

منتشر کرد.
ضرغامی در متنی که در کانال تلگرامی او منتشــر 
شده، نوشــته اســت: »از موزه ملی چین در پکن 
بازدید کردم. این موزه که در ســال ۱۹۱۲ تأسیس 
شــده، بیش از یک میلیون و ۴۰۰ هزار اثر فرهنگی 
- تاریخی مربوط بــه تاریخ چیــن، از دوره پارینه 
سنگی تا معاصر را به نمایش گذاشته است. طرح 
توسعه این موزه در سال ۲۰۱۱ با اعتباری قابل توجه 

انجام شد.
رئیس جمهور چین اخیراً ابتکار گفتگوی تمدن ها را 
در سطح جهانی مطرح کرده است؛ براین اساس، 
 مجمع عمومی ســازمان ملل متحد در نشســت

 ۷ ژوئن خود، روز ۱۰ ژوئن )۲۱ خرداد( را به عنوان 
روز جهانی گفتگوی تمدن ها تعیین کرد.

در ملاقات با مقامات رسمی چین، سابقه پیشنهاد 
گفتگوی تمدن ها در مجمع عمومی ســازمان ملل 
توســط رئیس جمهور وقــت را مطرح کــردم و بر 

ضرورت تحقق این راهبرد تأکید کردم.
به آنان )چین( گفتم لازمه این شــعار، به رسمیت 
شــناختن تمدن هاســت. واقعیتی که غربی ها به 

دنبال نفی آن هستند.
ایران و چین دو پایه مهم تمدن جهانی هســتند. 
این گزاره، ورود خوبی برای بحث های من در مورد 

همکاری های میراث فرهنگی و گردشگری بود.
نمایشگاه شکوه ایران باستان را در شانگهای افتتاح 

خواهم کرد.«

دفاع ضرغامی از  نظریه »گفت وگوی تمدن ها« در چین! سفرهای هوایی به اوضاع قبل از کرونا بازگشته است
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مفاد آراء
3/147 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشــخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمــوم در دو نوبت به فاصلــه 15 روز آگهي 
مي شود . در صورتي که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 23260  مورخ 1402/12/12 هيات  دوم  مالکيت خانم بتول  
اسمعيلی علی عسگری رنانی به شناسنامه شــماره  783 کدملي 1290906981 فرزند  
حسين  در  ششــدانگ يکباب ســاختمان به مســاحت 164/14 متر مربع پلاک شماره 
7451  فرعی از 18  اصلــي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبــت ملک غرب اصفهان  
ثبت در دفتر املاک به نام متقاضی خريدار ســهم الارث  اشرف علی عسکری حسين و 
 حيدر و مرضيه و محبوبه اسمعيلی علی عسکری رنانی ثبت در دفتر املاک  تائيد و محرز 

گرديده است.
رديــف 2-برابر راي شــماره 2775  مــورخ 1403/02/22 هيــات  دوم  مالکيت آقای 
عباس ياريان رنانی به شناســنامه شــماره  554 کدملي 1290826404 صادره اصفهان 
فرزند  براتعلی  در  ششــدانگ يک قطعه زمين کشــاورزی به مســاحت 1774/50 متر 
مربع پلاک شــماره 1638  فرعــی از 18  اصلي واقع در اصفهان بخــش 14 حوزه ثبت 
ملک غرب اصفهان  مع الواســطه از مالک رســمی مهدی شــريفی رنانی طبق ســند 
 انتقالی 25733 مورخ 1402/10/24 دفترخانه شــماره 313 اصفهــان را  تائيد و محرز

 گرديده است.

رديف 3-برابر راي شــماره 3368  مورخ 1403/02/31 هيات  اول  مالکيت آقای جعفر  
بلوچی به شناسنامه شماره  8569 کدملي 1283194961 صادره اصفهان فرزند  ابراهيم  
در  ششدانگ يکباب مغازه به مســاحت 29/08 متر مربع پلاک شماره 377  فرعی از 18  
اصلي واقع در اصفهــان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان  مع الواســطه از مالک 
 رسمی خانم ســکينه صادقيان رنانی مورد ثبت صفحه 17 دفتر 42 املاک تائيد و محرز

 گرديده است.
رديــف 4-برابر راي شــماره 2636  مــورخ 1403/02/19 هيــات  دوم  مالکيت آقای 
مجيد  نصری گورتانی به شناسنامه شــماره  43 کدملي 1290245071 صادره اصفهان 
فرزند  ابوالقاســم  در  ششــدانگ يکباب مغازه به مســاحت 53/77 متــر مربع پلاک 
شــماره 482  فرعی از 18  اصلي واقع در اصفهــان بخش 14 حــوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان  مع الواســطه از شــهربانو باقرصاد )آقامحمدی( فرزند حاج صــادق و محمد 
 اســماعيل آقا محمدی فرزند حاجی شــير محمد طبق اظهارنامه ثبتــی تائيد و محرز 

گرديده است.
رديــف 5-برابر راي شــماره 2637  مــورخ 1403/02/19 هيــات  دوم  مالکيت آقای 
حسن  نصری گورتانی به شناسنامه شــماره  25 کدملي 1290170509 صادره اصفهان 
فرزند  ابوالقاســم  در  ششــدانگ يکباب مغازه به مســاحت 53/99 متــر مربع پلاک 
شــماره 482  فرعی از 18  اصلي واقع در اصفهــان بخش 14 حــوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان  مع الواســطه از شــهربانو باقرصاد )آقامحمدی( فرزند حاج صــادق و محمد 
 اســماعيل آقا محمدی فرزند حاجی شــير محمد طبق اظهارنامه ثبتــی تائيد و محرز

 گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/09
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/24

م الف: 1725367   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

3/148 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشــخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمــوم در دو نوبت به فاصلــه 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اســناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 23359  مورخ 1402/12/13 هيات سوم  مالکيت آقای رسول 
ماهرانی برزانی به شناسنامه شماره  1273228146 کدملي 1273228146 صادره اصفهان 
فرزند  اصغر  نسبت به دو دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 152/75 
متر مربع پلاک شماره 731  فرعی از 16  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
غرب اصفهان  مع الواسطه از صادق رضائی برزانی فرزند عباس ثبت در دفتر املاک  تائيد 

و محرز گرديده است.
رديف 2-برابر راي شــماره 23360  مورخ 1402/12/13 هيات سوم  مالکيت آقای رضا 
ماهرانی برزانی به شناسنامه شماره  1272342603 کدملي 1272342603 صادره اصفهان 
فرزند  اصغر  نسبت به دو دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 152/75 
متر مربع پلاک شماره 731  فرعی از 16  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
غرب اصفهان  مع الواسطه از صادق رضائی برزانی فرزند عباس ثبت در دفتر املاک  تائيد 

و محرز گرديده است.
رديف 3-برابر راي شماره 23361  مورخ 1402/12/13 هيات سوم  مالکيت آقای محمد 
علی ماهرانی برزانی به شناسنامه شماره  1273744918 کدملي 1273744918 صادره 
اصفهان فرزند  اصغر  نسبت به دو دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 
152/75 متر مربع پلاک شماره 731  فرعی از 16  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 

ثبت ملک غرب اصفهان  مع الواســطه از صادق رضائی برزانی فرزند عباس ثبت در دفتر 
املاک  تائيد و محرز گرديده است.

تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/09
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/24

م الف: 1725335   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

3/149 آگهي موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه اجرايــي قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

 برابــر آراء صــادره هيئــت موضوع قانــون تعييــن تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي
 و ساختمانهاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده 
توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 1403603022530000078 مورخ 1403/02/24  خانم منيژه دهقانی چم 
آسمانی فرزند محمد  نسبت به ششدانگ يکبابخانه به مساحت 458/84  متر مربع قسمتی 
از پلاک 325-  اصلي واقع در چم آسمان بخش 9 ثبت اصفهان خريداری شده با واسطه از 

مالک رسمی علی دهقانی چم آسمانی
 تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/09
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/24

م الف: 1722287 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران



عضو شورای شهر اصفهان:

 فرو ریزش زمین در اصفهان به پدیده فرونشست 
ارتباطی ندارد

عضو شورای شهر اصفهان گفت: فروریزش زمین در این کلان شهر به هیچ وجه به پدیده فرونشست 
ارتباطی ندارد و حاصل فرسودگی شبکه آب و فاضلاب و عمر زیاد آن است.

به گزارش »مهر«، ابوالفضل قربانی در جمع خبرنگاران درباره فروریزش زمین در اصفهان اظهار کرد: 
به دلیل فرسودگی و عمر زیاد شبکه آب و فاضلاب اغلب در بعضی نقاط این کلان شهر شاهد حوادث 

فروریزش زمین هستیم.
وی افزود: این فروریزش ها به هیچ وجه به پدیده فرونشست ارتباطی ندارد، حتی کاربرد اصطلاح 
فروریزش نیز در این گونه حوادث کاربرد درستی نیست، چراکه به لحاظ لغوی و کاربردی این واژه 

معنای دیگری را برای شهروندان القا می کند.
رئیس کمیســیون هوشمندســازی و حمل ونقل شــورای اســلامی شــهر اصفهان تصریح کرد: 
مدیریت شــهری در حال انجام پیگیری های لازم برای رفع این مشــکل اســت تا شــهروندان 
 بتوانند بــا ایمنی بهتــر و بیشــتری در معابر و خیابان ها تردد داشــته باشــند و در شــهر زندگی 

کنند.

تازه ترین رویدادهای فناورانه دانشگاه آزاد اصفهان

تولید ۳۰۰ محصول فناورانه در سرای نوآوری گیاهان دارویی
 فناوران ســرای نوآوری گیاهان دارویی دانشــگاه آزاد اصفهــان به تولیــد ۳۰۰ محصول تجاری 

دانش بنیان دست یافتند.
رئیس ســرای نوآوری گیاهان دارویی دانشگاه آزاد اصفهان، توســعه فضای تولیدی را در اولویت 
این سرا دانست و گفت: مجموعه سرای نوآوری گیاهان دارویی ازجمله نخستین سرا های نوآوری 
در دانشگاه آزاد اســلامی و دارای مجوز دائم است. کامران صفوی باتشــریح تازه ترین فعالیت ها 
و دستاورد های ســرا افزود: از تازه ترین رخداد های این ســرای نوآور، راه اندازی نخستین فب لب 
تخصصی گیاهان دارویی )آزمایشگاه هایی برای ساخت سریع نمونه نوآورانه و آزمایش آن( است 
که در ساختمان شتابدهنده سرای نوآوری گیاهان دارویی مستقر است و تیم های مشارکت کننده 
در برنامه شــتابدهی می توانند برای ســاخت و آزمایش نمونه های نوآورانه خود از این آزمایشگاه 

بهره ببرند.
وی گفت: در صورت پیوند خوردن فعالیت های پژوهشی و به خصوص پایان نامه های دانشجویان 
ارشد و دکترا به سرا های نوآوری،به طور قطع سیر تحولی فعالیت های فناورانه و تولید محصولات 
دانش بنیان چرخش چشــمگیری خواهد داشت. رئیس منطقه ۲ زیســت بوم فناوری دانشگاه 
آزاد اسلامی افزود: اکنون بیش از ۶۰ هسته، شــرکت فناور و دانش بنیان در سرای نوآوری گیاهان 
دارویی واحد اصفهان مستقر هستند که با توجه به تولید بیش از ۳۰۰ محصول تجاری و تولید بیش 
از ۱۰۰ محصول فرموله شده، نیاز به گسترش فضا های تولیدی در اولویت قرار دارد. در همین راستا 

راه اندازی پارک و یا پردیس پارک علوم و فناوری نیز در برنامه سرای نوآوری قرار گرفته است.
کامران صفوی افزود: تجهیز و راه اندازی دو باب گلخانه تخصصی به منظور فعالیت های شرکت های 
مستقر در ســرا به مســاحت ۵۰۰ متر مربع نیز از جدیدترین فعالیت هاست و نخستین فروشگاه 
)حجره( تخصصی محصولات تولیدشده در سرای نوآوری با شعار »تغذیه سالم، اولویت ما، ثروت 
شما« برای ترویج فرهنگ مصرف بیش از ۲۰۰ محصول ســالم تولیدشده در سرای هم راه اندازی 
شده است. رئیس منطقه ۲ زیست بوم فناوری دانشگاه آزاد اسلامی بر نحوه تعامل و همکاری نهاد ها 
و سازمان ها با سرای نوآوری گیاهان دارویی تأکید کرد و افزود: به منظور افزایش مشارکت جمعی 
و ایجاد شبکه تولید ثروت و خلق فرصت های کارآفرینی با شــرکت های داروسازی بزرگ استان 
اصفهان، شتاب دهنده های تخصصی، انجمن های مختلف و برخی ســرا های نوآوری تفاهم نامه 

منعقد شده است.

از  عدالت تحصیلی تا توسعه زیرساخت ها و تکمیل پروژه های ناتمام آموزشی در دولت سیزدهم

راهی که روشن بود

دولت سیزدهم در مدت ۲ ســال و ۹ ماه، اقدامات ماندگار و درخشانی را 
در عرصه های مختلف به ویژه توسعه زیرساخت های آموزشی در استان 

اصفهان به یادگار گذاشته است.
به گزارش »ایرنا«، در مدت کمتر از سه سال فعالیت دولت سیزدهم، بالغ 
بر ۲۶۰ فضای آموزشی، پرورشی و ورزشی با بیش از ۱۲۰۰کلاس درس و 
زیربنای ۲۰۰ هزار متر مربع در استان اصفهان احداث شده است.اختصاص 
اعتبارات ویژه توســعه فضای آموزشــی مناطق محروم، تأمین کسری 
نیروی انسانی، اجرا شدن طرح رتبه بندی معلمان، تغییر شاخصه ورود 
به دانشگاه و عدالت تحصیلی از دیگر اقدامات شاخص دولت سیزدهم 

در این استان همگام با سایر استان های کشور است.

توجه ویژه دولت ســیزدهم به آموزش و پرورش در مناطق محروم 
اصفهان

بنا به گفته مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان، دولت سیزدهم به 
امکانات تحصیلی مناطق محروم اســتان توجه ویژه ای داشته به طوری 
که اعتبارات تخصیص یافته در حوزه فضا و تجهیزات، نیروی انســانی و 
خدمات آموزشی و پرورشی در این مناطق نســبت به دوره های گذشته 
کم نظیر بوده است.همچنین توجه دولت سیزدهم به مسائل و مشکلات 
آموزش و پرورش بسیار خاص بوده است و به اذعان محمدرضا ابراهیمی، 

در دولت سیزدهم اقدامات خوبی در استان انجام شده و حال آموزش و 
پرورش خوب شده است.

سکاندار دستگاه تعلیم و تربیت اســتان اصفهان در این پیوند با تشریح 
اقدامات دولت سیزدهم گفت: در حالی که در سال های گذشته دانشگاه 
فرهنگیان رو به تعطیلی می رفت اما در دو ســال گذشته شاهد افزایش 
چشمگیر حضور دانشــجویان در این دانشگاه هســتیم.وی همچنین، 
بی نظیرترین دولت در جذب نیروی انسانی برای آموزش و پرورش را در 
دولت فعلی برشمرد و گفت: اصفهان رتبه اول این جذب را در کشور در کنار 

کیفیت بخشی آموزشی و تربیتی داشته است.

دولت سیزدهم، نقطه عطف تاریخی در آموزش و پرورش
ابراهیمی یادآور شد: توجه به نکاتی از جمله سند تحول بنیادین آموزش 
و پرورش، اجرایی شدن طرح رتبه بندی معلمان، توجه به نشاط، شادابی 
و پویایی دانش آموزان، واریز ســرانه مدارس و توزیع بی نظیر تجهیزات و 
تلاش برای برقراری عدالت آموزشی در سراســر کشور، از جمله عواملی 
است که دولت سیزدهم را به نقطه عطف تاریخی در تحولات حوزه آموزش 
و پرورش تبدیل کند.وی توجه به نیازها و مطالبات آموزش و پرورش در 
واریز سرانه مدارس را از اقدامات مهم دولت شــهید جمهور عنوان کرد و 
گفت: سرانه مدارس که از سال ۱۳۹۰ واریز نشــده بود در بهمن ۱۴۰۰ در 

دولت خدمتگزار واریز شد و شــاهد بی نظیرترین توزیع تجهیزات در این 
دوره بودیم.

تغییر شاخصه ورود به دانشگاه و برقراری عدالت تحصیلی
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان، تغییر شاخصه های ورود به 
دانشگاه ها را از جمله اقدامات مؤثر در دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: 
هدف از آن، تأثیرگذاری آموزش و پرورش در مســیر عدالت اجتماعی و 
تحصیلی است تا افرادی در دانشگاه پذیرش شوند که فارغ از مسائل مالی 
از شایستگی علمی و بهره هوشی بالاتری برخوردار هستند.وی ورود بیش 
از ۴۰ درصد دانش آموزان را براساس معدل به دانشگاه، نتیجه اجرای این 
طرح مهم برشمرد که مورد تأکید و اجرای دولت سیزدهم بود.ابراهیمی 
توجه به مدارس دولتی عادی در دوره شــهید خدمت را از دیگر اقدامات 
ماندگار دولت سیزدهم برشــمرد و گفت: با اقدامات انجام شده در سال 
گذشته مدارس دولتی عادی استان اصفهان، رتبه دوم را در کسب بالاترین 

معدل در کشور به خود اختصاص دادند.

تأکید دولت سیزدهم بر تکمیل پروژه های نیمه تمام
مدیرکل نوسازی مدارس اســتان اصفهان گفت: سال گذشته حدود ۱۵۰ 
پروژه آموزشی مشارکتی خیران در استان اصفهان تکمیل شده است و با 
پیش بینی های انجام شده به همت اعتبارات دولت سیزدهم، امسال ۱۰۰ 

مدرسه در قالب ۵۰۰ کلاس درس تحویل دانش آموزان استان می شود.
ناصر فتحی افزود: براســاس برنامه هفتم توسعه و مصوبه بودجه سال 
۱۴۰۳، برای طرح های ملی و استانی اعتبارات مناسبی پیش بینی شده 
است.وی با تأکید بر اینکه خیران اصفهان منابع مناسبی به منظور ساخت 
مدارس تأمین کردند، اما محدودیت منابع دولتی و نداشتن تخصیص ۱۰۰ 
درصدی، جوابگوی منابع مورد نیاز پروژه های خیری نبود، افزود: در این 
مسیر برای جبران عقب ماندگی پروژه های خیران مدرسه ساز سالانه سه 

تا چهار هزار میلیارد ریال اعتبارات کسب می کنیم.
مدیرکل نوســازی مدارس اســتان اصفهان گفت: از طریق وزیر آموزش 
و پرورش با وزیر کشــور مکاتباتی انجام و به تمام استانداران ابلاغ شده 
که موظفند طی امســال حداقل ۱۵ درصد از منابع استانی را به مدیریت 
مدارس با اولویت تکمیل مدارس خیرســاز اختصاص دهند که بر همین 
اساس امسال حدود ۴۰۰۰میلیارد ریال بودجه برای تکمیل پروژه های در 
تعهد دولت اختصاص یافته است.وی خاطرنشان کرد: از ابتدای فعالیت 
دولت سیزدهم تاکنون بالغ بر ۲۶۰ فضای آموزشی، پرورشی و ورزشی با 
بالغ بر ۱۲۰۰کلاس درس با زیربنای حدود ۲۰۰ هزار متر مربع برای ۳۷ هزار 
دانش آموز استان با مبلغی بالغ بر ۱۶۰۰ میلیارد تومان تحویل شده است.

اخبار جامعه

جانشــین معاون هماهنگ کننده فراجا انتخابات 
و مأموریــت اربعین را به عنــوان دو مأموریت مهم 

پیش روی فراجا در سال جاری برشمرد.
به گزارش »ایسنا«، سردار محمد شرفی در بیست 
و هفتمین همایش سراسری فرماندهان، مدیران 
و رؤسای انتظامی کشــور و با تبریک ایام پر خیر و 
برکت ماه ذی الحجه و با گرامیداشت یاد و خاطره 
شــهدای خدمت، اظهارکــرد: اخــلاص و عملکرد 
رئیس جمهور شــهید و همراهان وی ستودنی بود 
و امیدواریم خداوند توفیق خدمــت به ما عنایت و 

ما را نیز از ادامه دهندگان راه شــهدا قرار دهد. وی 
افزود: امروز در مجموعه فراجا برای ســال جاری 
دو مأموریت مهم و حســاس وجــود دارد که یکی 
انتخابات و دیگری مأموریت بزرگ و معنوی اربعین 
است که باید تلاش کنیم این دو مأموریت پیش رو 
به نحو احسن انجام شود. کارکنان انتظامی به اعتقاد 
من با اخلاص و فداکاری درحــال خدمت و انجام 
وظیفه هســتند که از همینجا از یکایک این عزیزان 
برای پیش برد اهداف و برنامه های مجموعه فراجا 
تشکر می کنم.شرفی افزود: در مأموریت اربعین باید 

با اشراف اطلاعاتی به موضوعات و تشدید اقدام های 
مراقبتی و پایش مرزی و آمادگی هرچه بهتر برای 
مقابله با اقدامات بیوتروریسمی، تسهیل شدآمدی 
و نظارت بر ایمنــی در تردد زائــران اهتمام ورزیم.

جانشین معاون هماهنگ کننده فراجا تأکید کرد که 
باید افزایش توان کنترل های امنیتی همراه زائران، 
پیشگیری از ورود و خروج موادمخدر، کالای قاچاق 
و اقلام ممنوعه و نیز تقویت سیســتم های کشف و 
خنثی ســازی بمب و تله های انفجاری و مدیریت 

پارکینگ ها در دستورکار قرار گیرد.

جانشین معاون هماهنگ کننده فراجا:

انتخابات و اربعین، ۲ مأموریت مهم پلیس در سال جاری است

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی:

همه در قبال انتخابات به عنوان رویدادی ملی وظیفه داریم
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به در پیش بودن انتخابات ریاست جمهوری گفت: تکالیفی 
که بر دوش ما اســت و فرصت هایی که برای خدمت به مردم در اختیار داریم، بسیار ارزشمند هستند و 
نباید به راحتی از دست بروند. به گزارش »ایمنا« و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی سازمان تأمین اجتماعی، 
میرهاشم موسوی در چهارمین نشست شورای معاونان در ســال ۱۴۰۳ که با حضور جمعی از معاونان 
و مدیران کل ســتادی این سازمان برگزار شــد، با اشــاره به در پیش بودن انتخابات ریاست جمهوری 
اظهار کرد: تکالیفی که بر دوش ما اســت 
و فرصت هایی که بــرای خدمت به مردم 
در اختیار داریم، بسیار ارزشمند هستند و 
نباید به راحتی از دست بروند، همه ما در 
قبال انتخابات بــه عنوان یک رویداد مهم 
ملی وظیفه داریم و نخســتین وظیفه ما 
کمک به مشارکت باشــکوه مردم است، 
اگر می گوییم ولایتمدار هســتیم باید در 
جهت برآورده شدن انتظارات رهبر انقلاب 
حرکت کنیم و در بحــث انتخابات یکی از 
موضوعاتی که باعث رضایت رهبر معظم انقلاب می شود، مشارکت پرشور همه مردم است، رهبر انقلاب 
فرمودند که آیت ا... رئیســی نصاب و معیار خدمتگزاری به مردم را ارتقا داد و از این جهت ما نیز باید به 
دنبال امتداد گفتمان انقلاب اسلامی در این نصاب و در این تراز باشیم تا رئیس جمهوری مردمی، انقلابی، 
پرتلاش، خستگی ناپذیر، مدیر و مدبر، فسادستیز و استکبارستیز انتخاب شود.وی با گرامیداشت یاد و 
خاطره رئیس جمهور شهید حضرت آیت ا... رئیسی افزود: غم و سوگ فقدان رئیس جمهور شهید هنوز 
بر قلب های ما حاکم است و همچنان باور ما این است که آیت ا... رئیسی از میان ما نرفته و هنوز هم در 
بین ما حضور دارد، البته این در سنت دینی ما هم سابقه دارد و قرآن کریم می فرماید که شهدا زنده اند؛ 
از این حیث از روح بلند این عالم بزرگوار و شهدای مسیر خدمت، برای حسن اجرای بار سنگینی که بر 
دوش داریم، استمداد می طلبیم.مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به ضرورت یادآوری و تبیین 
مقام علمی، اخلاص و تلاش و مجاهدت های رئیس جمهور شهید گفت: اولویت اول آیت ا...رئیسی در 
همه شرایط و در همه حال، رفع مشکلات مردم بود، وقتی با نگاه مدیریتی به دستاوردهای بخش های 
مختلف کشور نگاه می کنیم، جلوه های سختکوشی رئیس جمهور شهید را در همه جا می بینیم، تحول 
شاخص های رشد اقتصادی چیزی است که در این مدت بر همگان عیان شد و امروز کسی نمی تواند 
رشدی که از صفر شروع شد و به حدود ۵ درصد رسید را نادیده بگیرد، همچنین کنترل نقدینگی و تورم 
در دوره کمتر از سه سال و رونق در عرصه تولید نیز انکارناپذیر نیست؛ همچنان که اشتغال بیش از یک 
میلیون نفری در هر سال هم موضوعی کاملًا روشن است.موسوی توجه خاص آیت ا...رئیسی به مناطق 
کمتر برخوردار کشور و همنشینی با مردم این مناطق را از دیگر ویژگی های رئیس جمهور شهید برشمرد 
و اظهار کرد: شهید جمهور همواره در جلســات و حاشیه جلســات، پیگیر وضع مردم بود و از اقدامات 
دستگاه ها در راستای رفع موانع زندگی مردم می پرســید و این دغدغه مندی نسبت به وضع معیشت 
مردم، از خصوصیات برجسته رئیس جمهور شهید بود، این خصوصیات و یاد و خاطره ایشان و شهدای 
مسیر خدمت فراموش شدنی نیســت و آن فرمایش رهبر انقلاب که »دلم برای رئیسی سوخت« اوج 
اقتدار رئیس جمهور شهید و نشان دهنده جایگاه رفیع ایشــان نزد رهبری معظم انقلاب بود؛ کسی که 
در زمان حیات همه ناملایمات را تحمل می کرد و در برابر طعنه و کنایه ها تســلیم نمی شــد.مدیرعامل 
سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به اینکه انتخابات یک مسئله مهم ملی برای کشور است، اضافه کرد: 
همه ما در قبال این پدیده مهم ملی وظیفه داریم و نخستین وظیفه ما کمک به مشارکت باشکوه مردم 
است، اگر می گوییم ولایتمدار هستیم باید در جهت برآورده شــدن انتظارات رهبر انقلاب حرکت کنیم 
و در بحث انتخابات یکی از موضوعاتی که باعث رضایت رهبر معظم انقلاب می شــود، مشارکت پرشور 

همه مردم است.

خبر روزاخبار

 آخرین وضعیت تأمین 
 انسولین در کشور؛

 کمبود نداریم
سرپرست اداره کل دارو و مواد تحت کنترل 
ســازمان غــذا و دارو گفت: مشــکلی برای 
تأمین انسولین در کشور نداریم، ایران جزو 
کشورهایی است که هم در تولید و هم واردات 
این نوع دارو فعال اســت و مشــکلی برای 
تأمین آن نداریم.غلامحســین صادقیان در 
گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در حال حاضر 
دو شــرکت در حال تولید انسولین هستند و 
دو شرکت دیگر هم به آنها اضافه می شوند، 
زیرا داروهای انسولین داروهای بیولوژیک 
بوده و تولید آن محدود است.وی درباره تولید 
داروهای بیولوژیک افــزود: تولید داروهای 
بیولوژیک در تمام جهان محدودیت دارد، با 
این حال ایران جزو کشورهایی است که هم 
در تولید و هم واردات این نوع دارو فعال است 
و مشکلی برای تأمین آن نداریم.سرپرست 
اداره کل دارو و مــواد تحت کنترل ســازمان 
غذا و دارو با بیان اینکه مشکلی برای تأمین 
انسولین در کشور نداریم، گفت: گاهی برخی 
پزشــکان ممکن اســت نوع خاصی از آن را 
تجویز کنند که برند خارجی باشــد و به دلیل 
آنکه در راستای حمایت از تولید داخل سهم 
کمتری از بازار را به آنها اختصاص می دهیم، 
تصور در دســترس نبــودن آن دارو را ایجاد 
می کند.صادقیان افزود: لازم است بدانیم در 
راستای حمایت از تولید داخل سهم بیشتری 
را به این بخش اختصاص می دهیم، به طور 
مثال اگر ۷۰ درصد از ســهم بازار تولید داخل 
باشد، ۳۰ درصد باقیمانده مربوط به واردات 
دارو خواهــد بود، بنابرایــن زمانی که برخی 
پزشــکان نوع خارجی دارو را بیشتر تجویز 
کنند، میــزان محــدود داروهــای وارداتی 
به تنهایی پاسخگوی نیاز بیماران نیست.وی با 
تأکید بر اینکه برای حمایت از تولیدات داخلی 
دارو، ســهم بازار از این بخش بیشتر است، 
خاطرنشان کرد: در بسیاری از موارد بیماران 
برای یافتن داروی خــود با مراجعه به اولین 
داروخانه و دسترسی نداشتن به آن، از یافتن 

ناامید می شوند و بنا را بر کمبود می گذارند.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان اصفهان گفت: انقلاب اســلامی در دنیا علمداری می کند.به گزارش »مهر«، حجت الاسلام مهدی فوقی در مراسم تکریم و 
معارفه رئیس تبلیغات اسلامی شهرستان دهاقان اظهار کرد: یاد و نام رئیس جمهور شــهید را گرامی می داریم و فرا رسیدن ماه ذی الحجه را تبریک عرض 
می کنم.وی افزود: همه مسئولان باید به خوبی و با صبوری تلاش و خدمتگزاری کنند تا این نظام به دست امام زمان)عج( برسد.مدیرکل تبلیغات اسلامی 
استان اصفهان تصریح کرد: خواب بر ما حرام است و باید سعی و تلاش ویژه برای خدمت به مردم داشته باشیم و وحدت یکی از اصلی ترین وظایف ماست.

وی اذعان کرد: مردم ایران بسیار خوب و غیرتی هستند و این در خاکسپاری شهید رئیسی مشاهده شد و آنان که به رئیس جمهور شهید هم رأی نداده بودند 
در مراسم تشییعش شرکت داشتند.حجت الاسلام فوقی خاطرنشان کرد: انتخابات پیشــرو باید با حضور باشکوه مردم همراه باشد و ما باید آنان را سر کار 
بیاوریم، اصناف، بازاریان، کسبه و همه اقشار به میدان بیایند.وی با بیان اینکه همه باید طعم مدیریت انقلاب را بچشند، مطرح کرد: انقلاب در دنیا علمداری 
می کند، رهبر برای جوانان جهان نامه می نویسند حتی کوروش و داریوش چنین جایگاهی نداشتند، باید در مدیریت صعه صدر داشته باشیم و با مهرورزی، 

گذشت و تلاش نظام را به دست امام زمان)عج( برسانیم.
 گفتنی است در این مراسم از زحمات چندین ساله حجت الاسلام مرتضی سعیدی رئیس ســابق تبلیغات اسلامی شهرستان دهاقان تجلیل به عمل آمد و 

حجت الاسلام مجید نوری به عنوان رئیس این اداره منصوب شد.

 مدیرکل تبلیغات اسلامی استان اصفهان:

انقلاب اسلامی در دنیا علمداری می کند

 لزوم انجام 
زمان بندی برای 

مقابله با پدیده گرد و 
غبار در سطح کشور

حفاظــت  ســازمان  رئیــس 
محیط زیســت بــر لــزوم انجام 
زمان بنــدی برای مقابلــه با پدیده 
گرد و غبار در سطح کشور تأکید کرد.

عکس خبر
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قرعه کشی مرحله سوم رقابت های انتخابی آسیا برای جام جهانی 2026، روز پنجشنبه هفتم تیر ماه در کوآلالامپور برگزار خواهد شد. 
به گزارش »ورزش سه«، 18 تیم راه یافته به مرحله سوم رقابت های مقدماتی جام جهانی 2026 برای کسب هشت سهمیه حضور در این مسابقات با یکدیگر رقابت 
خواهند کرد که البته در صورت پیروزی نماینده آسیا در پلی آف، این تعداد به 9 خواهد رســید. قرعه کشی دور سوم در روز 27 ژوئن )7 تیر( در کوآلالامپور انجام 
می شود و 18 تیم راه یافته به این مرحله در 3 گروه تقسیم می شوند که هر گروه شامل 6 تیم است. این تیم ها از سپتامبر 2024 تا ژوئن 2025 با یکدیگر رقابت 
می کنند و دو تیم اول به صورت مستقیم به جام جهانی 2026 صعود می کنند. سپس تیم هایی که در رده های سوم و چهارم گروه های خود قرار می گیرند، به دو 
گروه 3 تیمی تقسیم می شوند و صدرنشین های این گروه ها دو جواز دیگر حضور در جام جهانی را کسب می کنند. همچنین دو تیم دوم این گروه ها نیز در یک 
دیدار به مصاف هم می روند و برنده این دیدار جواز حضور در پلی آف را کسب می کند. اسامی تیم های راه یافته به دور سوم به این شرح خواهد بود: »ایران، قطر، 

کویت، ژاپن، کره شمالی، کره جنوبی، چین، عمان، قرقیزستان، ازبکستان، عربستان سعودی، اردن، امارات، بحرین، استرالیا و فلسطین.«

پنجشنبهسرنوشتسازآسیافرامیرسد

گزینههایجالبیونایتدبرایتقویتخطحمله
منچستریونایتد به دنبال تقویت خط حمله خود است و در این رابطه سه مهاجم را مدنظر قرار داده 

است. 
به گزارش »ورزش سه«، شیاطین سرخ پس از سپری کردن یک فصل تقریباً ناموفق با اریک تن 
هاخ، اکنون به دنبال انقلابی در فصل بعدی است که بتواند شادی و موفقیت را به این تیم برگرداند.

طبق گزارش روزنامه ســان، در لیست نهایی نامزدها، ســه مهاجم حضور دارند: یوشوا زیکرزی از 
بولونیا، ایوان تونی از برنتفورد و جاناتان دیوید از لیل. هنوز مشخص نیست که کدام یک از این سه 
نفر اولویت اصلی باشگاه هستند. گفته می شود که انتقال تونی و دیوید برای باشگاه جذاب تر است 

چرا که قرارداد آنها یک سال دیگر به پایان می رسد.
جاناتان دیوید در فصل گذشــته در 47 بازی برای لیل بــه میدان رفــت و 26 گل و 9 پاس گل به 
نام خود ثبت کرد. قرارداد او با باشــگاه فرانســوی تا ژوئــن 2025 اعتبــار دارد. ارزش تقریبی او 
50 میلیون یورو اســت. ایوان تونی در فصل گذشــته در 17 بازی برای برنتفورد بــه میدان رفت و 
4 گل و 2 پاس گل به نام خود ثبت کرد. قرارداد او با این باشــگاه انگلیســی تا ژوئن 2025 اعتبار 
دارد. ارزش تقریبی او 50 میلیون یورو اســت. یوشــوا زیکرزی در فصل گذشته در 37 بازی برای 
 بولونیا به میدان رفت و 12 گل و 7 پاس گل به نــام خود ثبت کرد. ارزش تقریبی او 50 میلیون یورو 

است.
منچستریونایتد فصل گذشته راسموس هویلوند را از آتالانتا به خدمت گرفت که در 30 بازی، 10 گل 
برای این تیم به ثمر رساند اما آمار گلزنی یونایتد که تنها 5 گل در لیگ برتر بیش از تیم سقوط کرده 

لوتون به ثمر رساند، نشان می دهد که آنها در این پست نیاز به تقویت دارند.

دروازهبانیوونتوسدرعربستان
النصر موفق شد سنگربان یوونتوس را با یک پیشنهاد وسوسه برانگیز به لیگ عربستان بکشاند.

به گزارش »فارس«، فابریزیو رومانو، خبرنگار مشهور نقل و انتقالات فوتبال از توافق باشگاه النصر 
با شزنی، دروازه بان یوونتوس خبر داد. دستمزد شزنی در النصر سالیانه 15 میلیون یورو است که 3 
برابر دستمزدش در یوونتوس است. شزنی از سال 2017 برای یوونتوس بازی می کند. گلر لهستانی 

در مدت 7 سال برای بیانکونری 200 بازی انجام داده است.
شبکه بی بی سی اسپورت می نویسد که قرارداد شــزنی با باشگاه النصر 2 ساله است و یوونتوس 
بابت این انتقال 5 میلیون یورو کسب می کند. سایت اسپورت عربستان گزارش می دهد که شزنی 

با انتقال به النصر به پردرآمدترین گلر تاریخ لیگ این کشور تبدیل شود.

رونالدو؛طلاییکهزنگارنمیزند
کریستیانو رونالدو آمار خیره کننده ای را با تیم ملی فوتبال پرتغال به ثبت رسانده است.

به گزارش »ایسنا«، تیم ملی فوتبال پرتغال در دیداری دوستانه با درخشش کریستیانو رونالدو برابر 
ایرلند شمالی با سه گل به پیروزی رســید. رونالدو در این بازی دو گل به ثمر رساند و با کسب نمره 

9/2 به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شد.
ستاره تیم ملی فوتبال پرتغال آمار خیره کننده ای را با تیم ملی به ثبت رسانده است. رونالدو شماره 
گل های خود با پیراهن تیم ملی فوتبال پرتغال را به عدد 130 رساند. نکته جالب درباره این بازیکن 
اینکه بیشتر گل های او با پیراهن پرتغال بعد از 30 سالگی به ثمر رسیده است. رونالدو تا قبل از 30 
سالگی 118 بار با پیراهن تیم ملی فوتبال پرتغال به میدان رفت که نتیجه آن 52 گل بود. درخشش 
رونالدو با تیم ملی بعد از 30 سالگی آغاز شد به طوری که او در 89 بازی 78 گل به ثمر رسانده است.

کریســتیانو رونالدو با 39 ســال ســن همچنان بازیکنی کلیدی برای تیم ملی فوتبال پرتغال به 
 شــمار می آید و امیدوار اســت که در رقابت های یورو 2024 بدرخشــد و جــام قهرمانی را بالای 

سر برد.

تیم ملی فوتبال ایران در آخرین دیــدار مرحله مقدماتی انتخابی جام 
جهانی 2026 رو در روی ازبکستان قرار گرفت و با نمایشی ضعیف و دور 

از انتظار برابر این تیم به تساوی رضایت داد.
به گزارش »فوتبالی«، تیم های ملی فوتبال ایران و ازبکستان در آخرین 
بازی مرحله دوم مقدماتی جام جهانی 2026 روز سه شنبه 22 خرداد و 
در ورزشگاه آزادی تهران رو در روی هم قرار گرفتند که این بازی با نتیجه 

تساوی بدون گل به پایان رسید.
در این بازی خط حمله ایران را مطابق انتظار مهدی طارمی و سردار آزمون 
دو لژیونر فوتبال ایران در اروپا تشکیل می دادند اما هر دو بازیکن در کنار 
سایرات خط هجومی، عملکرد خوبی را از خود به نمایش گذاشتند و در 

زدن ضربات آخر بسیار بی نظیر بودند.
ایران در این بازی 15 شوت به ســمت دروازه ازبکستان داشت که این 
تعداد تنها یک شوت در دروازه ازبکســتان قرار دارد و توپ ها به سمت 
دروازه حریف راه پیدا می کنند که این نشــان دهنــده عدم تمرکز و بی 
دقتی در بازیکنان تیم ملی است.در بین نفرات هجومی ایران، علیرضا 
جهانبخش به نســب دیگر بازیکنان، عملکرد بهتری داشــت و آمار 3 

شوت و 3 پاس کلیدی را از خود به ثبت رساند.

روند20بازیمتوالیهمراهباگلزنی،پارهشد
تیم ملی ایران سه شنبه شب در شرایطی به مصاف ازبکستان رفت که 
خیالش از صعود به دور نهایی مقدماتی جام جهانی 2026 راحت شده 
بود و برای حفظ صدرنشینی گروه فقط نیاز به کسب یک امتیاز در برابر 
رقیب داشت. شــاید به همین خاطر بود که تیم ملی در خانه خود و در 
حضور 15 هزار تماشاگر بازی زیاد دلچسبی را به نمایش نگذاشت و به 

خیلی به آتش و نزد تا حتماً برنده از زمین مسابقه خارج شود. 
تیم ملی اگرچه توانست با کسب تساوی بدون گل در برابر ازبکستان به 
عنوان سرگروه به دور بعدی صعود کند و در سید اول قرعه کشی مرحله 
بعدی قرار بگیرد اما با وجود این چند آمار منفــی را از خودش برجای 

گذاشت.
یکی از این رکوردها عدم گلزنی بود؛ تیم ملی آخرین بار در آذر ماه سال 
1401 و در مصاف سرنوشت ســاز خود با آمریکا در مرحله گروهی جام 
جهامی 2022 نتوانست مقابل رقیب خود گلزنی کند و با نتیجه یک بر 
صفر شکست خورد تا به مانند همیشــه در دور گروهی مسابقات جام 

جهانی از گردونه رقابت ها کنار برود. 
بعد از آن شکســت تلخ یوزهای ایرانی در 20 متوالی موفق به بازکردن 

دروازه  رقبای خود شــدند و نکته جالب این است که در این 20 مسابقه 
هدایت ایران برعهده امیر قلعه نویی بوده اســت. حالا بعد از گذشت 2 
سال تیم ملی دوباره نتوانســت در طول یک مسابقه مقابل رقیب خود 

گلزنی کند که این مسئله از تبعات تساوی با ازبکستان بود.

۸۱0روزبدونباختدرمقدماتیجامجهانی!
به گزارش »ورزش سه«، دور نخست مرحله مقدماتی جام جهانی 2026 
در حالی به پایان رســید و تکلیف تیم های صعود کننــده به دور بعدی 
مسابقات مشخص شد که تیم ملی فوتبال ایران در هفت دیدار اخیرش 

در مقدماتی جام جهانی شکست نخورده است. 
تیم ملی فوتبال کشورمان در گروه پنجم رقابت ها با 4 برد و 2 مساوی 
به عنوان صدرنشین راهی مرحله بعد شــد. جالب آنکه تیم ملی ایران 
درحالی بدون باخت راهی مرحله نهایی شد که آخرین بار 810 روز پیش 
با شکست 2 بر صفر مقابل کره در سئول در این رقابت ها شکست خورده 
اســت؛ دیداری که منجر به اولین باخت دراگان اسکوچیچ با تیم ملی 
ایران نیز شــد. آن بازی در تاریخ چهارم فروردین ماه 1401 برگزار شد و 

کره ای ها موفق به برد  ایران بعد از 11 سال شدند.

خبر روز

طارمیبرایرفتنبهاینترقید2000میلیاردتومانرازد!
ستاره تیم ملی ایران پیشنهاد 10 برابری الهلال نسبت به اینتر را رد کرد. به گزارش »فارس«، مهدی 
طارمی، ستاره تیم ملی ایران پیشنهاد وسوسه برانگیز 35 میلیون یورویی الهلال را رد کرد تا بتواند 
راهی اینتر شود، این گزارش اخیر سایت سعودی اسپورت است. طارمی در اینتر دستمزد سالیانه 
3.5 میلیون یورویی دریافت خواهد کرد که »یک دهم« دستمزدی است که سعودی ها به ستاره 
ایرانی پیشنهاد دادند. طارمی بعد از درخشش با پورتو تابستان و زمستان گذشته مشتریان زیادی 
پیدا کرد. یکی از مشتریان ستاره ایرانی باشگاه الهلال عربســتان بود. پرافتخارترین باشگاه آسیا 
پیشنهاد دستمزد 35 میلیون یورویی را برای وسوسه کردن ستاره ایرانی داد ولی طارمی ترجیح داد 

در فوتبال اروپا بماند و به باشگاه بزرگتری منتقل شود.
 سایت اســپورت عربســتان می نویســد که طارمی درحالی راهی اینتر، قهرمان سری A می شود 
که پیشــنهاد 10 برابری الهلال نســبت به اینتر را رد کرد. طارمی انتخاب کرد تا بــا کمترین پول در 
 ســطح اول فوتبال اروپا بازی کند و قید 32 میلیون یورو)2000میلیارد تومان( را به خاطر انتقال به 

اینتر زد.

پیشنهادازایتالیاوآلمانبرایکاپیتانتیمملی
کاپیتان تیم ملی ایران بعد از پایان دومین مقطع حضورش در لیگ هلند و پایان کار در فاینورد حالا 
باید برای فصل آینده خود تصمیــم بگیرد. به گزارش »ورزش ســه«، علیرضا جهانبخش در مورد 
آینده خود پس از بازی ازبکستان با ســئوالات متعددی روبه رو شد و گفت: قطعاً برگشت به ایران 
هدفم نیست و می خواهم فوتبالم را در اروپا ادامه بدهم. قطعاً در اروپا می مانم. او در مورد اینکه از 
تیم های ایرانی هم پیشنهاد داشــته یا خیر گفت: هیچ صحبتی با من نکردند. جهانبخش راجع به 
پیشنهادات خارجی اش عنوان کرد: راجع به پیشنهادات الان نمی شود صحبت کرد چون در تیم ملی 
هستیم. الان به تعطیلات فکر می کنم و دو سه پیشنهاد خارجی دارم. راستش را بخواهید از آلمان 
 و ایتالیا پیشــنهاد دارم و باید ببینم کدام شرایط بهتری دارند و طی ســه چهار هفته آینده تصمیم

می گیرم. 
جهانبخش در مورد شــرایط هلند در رقابت های یورو گفت: هلند از نظر فنی تیم قوی ای اســت و 
فکر می کنم اگر بازیکنانش بتوانند کنار هم بازی کنند شــانس خوبی دارند  فکر می کنم به مراحل 
بالاتر بروند اما قهرمانی بین فرانســه، انگلیس و آلمان خواهد بود. مــن فکر می کنم اتحاد تیمی  
 هلندی ها آنطور که باید نیست. فنی شان خوب است اما طبق تجربه من شرایط تیمی لازم را کنار هم 

ندارند.

فقطیکبازیکندرحسرتبازیملیماند
اردوی خرداد ماه تیم ملی ایران در حالی با دیدار مقابل ازبکستان به پایان رسید که در لیست 26 نفره 
ابتدایی امیر قلعه نویی، فقط یک بازیکن بدون بازی ملی این اردو را ترک کرد تا منتظر فرصت های 

بعدی برای درخشش و جانشینی به جای مهدی قائدی و مهدی ترابی بماند. 
به گزارش »ورزش ســه«، مهدی لیموچی که ســال درخشانی زیر نظر ســیدمجتبی حسینی در 
آلومینیوم اراک داشته و توانســته پنج گل و پنج پاس گل در لیگ برتر داشته باشد و یک گل و دو 
پاس هم در جام حذفی ثبت کند، امیدوار بود اولین بازی ملی خود را مقابل هنگ کنگ یا ازبکستان 
انجام بدهد که این فرصت فراهم نشــد. در بین 6 بازیکن اردوی تیم ملــی ایران که فرصت بازی 
مقابل هنگ کنگ و ازبکستان به دســت نیاوردند، فقط لیموچی تاکنون بازی ملی انجام نداده بود 
و برای دومین بار پیاپی این شانس را پیدا نکرد. لیموچی در اردوی فروردین ماه هم فرصت بازی 
مقابل ترکمنســتان را پیدا نکرد و در دو دیدار پیاپی خرداد برابر هنگ کنگ و ازبکستان هم به طور 
کامل نیمکت نشــین بود و با وجود غیبت مهدی ترابی و مهدی قایــدی در یکی از این دو دیدار، به 

کار گرفته نشد.

مستطیل سبز

پدیدهلیگمیخواهد
لژیونرشود

جواد آقایی پــور با اینکه از تیــم های مدعی 
لیگ برتر پیشــنهاد دارد اما امیدوار اســت 

بتواند راهی یک لیگ اروپایی شود.
به گزارش »ایرنا«، جــواد آقایی پور یکی از 
بهترین بازیکنان لیــگ 223 بود؛ مهاجمی 
که 9 گل برای اســتقلال خوزســتان به ثمر 
رساند و یکی از دلایل بقای این تیم در لیگ 
برتر بــود. آقایی پور که ســابقه بــازی برای 
ســپیدرود و شهرداری آســتارا را در کارنامه 
دارد، دومیــن فصــل بازی برای اســتقلال 
خوزستان را ســپری کرد و به معنای واقعی 
یک ســتاره برای این تیم بــود. این مهاجم 
24 ســاله نیم فصل هم مورد توجه تیم های 
مطرح لیــگ قرار داشــت اما در اســتقلال 
 خوزســتان ماند تا به این تیم در مســیر بقا 

کمک کند. 
حالا و بلافاصله بعــد از پایان لیگ، نام جواد 
آقایی پور حــول و حوش چنــد تیم مطرح 
شــنیده شــده. او که به تازگی توســط امیر 
قلعه نویی به تیم ملی دعوت شــده و مقابل 
هنگ کنگ هم بازی کرده، در رسانه ها یک روز 
به استقلال می رود و یک روز به پرسپولیس. 
نیم فصــل و وقتــی آقایی پور در اســتقلال 
خوزستان ماند، مدیران باشــگاه قرارداد او 
را تصحیــح کردند و مبلــغ آن را بالاتر بردند. 
حتی به آقایی پور قول دادند تا در صورت بقا، 
به او کمک کنند تــا رضایتنامه بگیرد و به تیم 

جدید برود. 
گفته می شــود رقم فســخ او برای تیم های 
داخلی 10 میلیــارد تومان و بــرای انتقال به 
باشــگاه های خارجی 100 هزار دلار اســت. 
آقایی پور هم به نزدیکان خود گفته علاقه مند 
است شــانس خود را در یک لیگ اروپایی 
امتحان کنــد. گویا این مهاجم بــه چند تیم 
پرتغالی و روسی پیشــنهاد شده و ایجنت او 
هم در حال پیگیری شرایط است تا آقایی پور 
به باشــگاهی اروپایی منتقل شــود. در غیر 
این صورت او را در لیــگ برتر و احتمالًا یکی 
از سه تیم ســپاهان، استقلال و پرسپولیس 

خواهیم دید.

فوتبال جهان

عکس خبر

عجیبترین
استادیومفوتبال

آسیا
اســتادیوم 50 هزار نفــری کیم ایل 
ســونگ که نود و هشــتمین سال 
زندگی خود را پشت ســر می گذارد 
بعد از بازســازی به محــل برگزاری 
بازی های تیم ملی مردان و زنان کره 

شمالی تبدیل شده است.

نام امیرمحمد یزدانی و چند مدعی حضور در مسابقات جهانی 
2024 آلبانی در لیست نفرات دعوتی به دور جدید اردوی تیم 
ملی نیست.به گزارش »تسنیم«، دور جدید تمرینات تیم ملی 
کشتی آزاد از 23 خرداد در کمپ تیم های ملی استارت  خورد 
درحالی که کامران قاسم پور قرار اســت همراه با محسن کاوه 
راهی ایتالیا شده و در جام بین المللی ساساری کشتی بگیرد.

نام برخی کشــتی گیران از جمله امیرمحمــد یزدانی و محمد 
نخودی در بین نفرات دعوتی به این اردو دیده نمی شد. محمد 
نخودی که حضور خود در مسابقات جهانی اوزان غیرالمپیکی 
در وزن 79 کیلوگرم را قطعی کرده، از چندی قبل کتفش آسیب 

 دیده است.
امیرمحمد یزدانی هم طبق چرخه، نفــر اول وزن 70 کیلوگرم 

بوده و قرار است در آلبانی نماینده این وزن ایران باشد.
دارنده دو نشــان نقره مســابقات جهانی 2021 اسلو و 2023 
بلگراد درخصوص عدم دعوتش به این اردو گفت: »با علی آقا 
)دبیر( و آقا محسن )کاوه( صحبت کردیم، باتوجه به فاصله ای 

که تا مسابقات جهانی اوزان غیرالمپیکی وجود دارد و فعلًا 
برنامه ها معطوف به المپیک است، قرار است این اردو 
را حضور نداشته باشیم. یعنی کاملًا با کادرفنی هماهنگ 
هستیم و هیچ مشکلی وجود ندارد. حالا یک اردو یا چند 

اردو، را نمی دانم اما عنوان شــد فعلًا نیازی 
نیست در اردو بمانید و خودتان تمرین 

کنید.«
امیرمحمد یزدانــی درباره پیگیری 
تمریناتش در مازندران نیز گفت: 
»تمریناتم را در باشــگاه حسین 
نقیبــی زیر نظــر او و شــهرام 
امید پیگیــری می کنم، تمرین 
بدنسازی ام هم زیر نظر برادران 
هاشــمی اســت و بخشی از 
تمریناتم را نیــز زیر نظر آقا رضا 

یزدانی انجام می دهم.«

چرایزدانیبهتیمملیکشتیدعوتنشد؟
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شکست ناپذیر اما با 
موتور گلزنی خاموش



ناوگان اتوبوسرانی اصفهان فرسوده شده و عمر آن به ۹ سال رسیده است، 
این در حالی است که استاندارد این عدد باید ۵ سال باشد؛

کمی ارتقاء لطفاً !

ارتقای زیرســاخت های حمل ونقل عمومی در شهرها علاوه بر 
تأثیر بســزای آن در کاهش آلودگی های زیســت محیطی، در 
بســیاری از موارد دیگر همچون دســتیابی به توســعه پایدار، 
افزایش کیفیــت روابط اجتماعــی، مدرنیته شــدن جوامع و 
افزایش تفریحات عمومی بســیار مؤثر است و این موضوع از 
دیرباز مورد توجه مدیران شهری بوده است.به گزارش »ایمنا«، 
زیرساخت های شهری، طیف وسیعی از عناصر شهری که به طور 
عمده احداث شده است را در بر می گیرد و می توان گفت بخش 
اصلی و پایه ای تأسیسات و تجهیزات شهری به حساب می آید؛ 
این زیرساخت ها برای رفع نیازهای روزمره مورد استفاده قرار 
می گیرد و در نگاهی کلی می توان آن را شــامل تمام عناصری 
دانســت که تأمین نیازهای مختلف شــهروندان در زمینه های 
مختلف ســکونت، فعالیت، اســتراحت، فراغت و به طور کلی 
بالا بردن کیفیت زندگی شهری را برعهده دارد.زیرساخت های 
شــهری با توجه به موقعیت جغرافیایی، فرهنــگ، اقتصاد و 
آینده شــهر در نظر گرفته می شــود، در حال حاضر شــهرها و 
زندگی شهری بدون بزرگراه ها و شــبکه های حمل ونقل ریلی، 
فرودگاه ها، شبکه های تأمین آب، شبکه های فاضلاب، تلفن، 
برق و شــبکه های اینترنــت و موبایل غیرقابل تصور اســت و 
وجود این ساختارها همچون نور آفتاب، درختان و هوای پاک 

برای شــهروندان ضروری است.شــبکه حمل ونقــل از جمله 
زیرساخت های اساسی و مهم شهری است که در زندگی کنونی 
بشر وظیفه جابه جایی ایمن، سریع، اقتصادی و مطابق الگوی 
زیست محیطی بار و مسافر را بر عهده دارد.در واقع می توان گفت 
حمل ونقل از بخش های زیربنایی هر جامعه و از ضرورت های 
گریزناپذیر هر اجتماع انسانی است که علاوه بر تحت تأثیر قرار 
دادن فرایند توسعه، موجب پویایی توسعه اقتصادی و اجتماعی 
در شهرها می شود، همچنین مؤلفه حمل ونقل می تواند به عنوان 
ابزاری برای دستیابی به توسعه پایدار مطرح شود.رشد و توسعه 
اقتصادی و گسترش روابط اقتصادی و تجاری با دیگر کشورها 
بدون داشتن یک شبکه حمل ونقل قوی در حوزه جاده ای، ریلی، 
هوایی و دریایی چندان ممکن نیست و در نبود این زیرساخت ها 

این مهم چندان دست یافتنی نخواهد بود.
در حال حاضر اهمیت شــبکه حمل ونقل در ساختار اجتماعی، 
اقتصادی حتی سیاســی و نظامی جوامع به اندازه ای است که 
کارشناسان، آن را زیربنای توســعه پایدار هر جامعه می دانند و 
همواره در برنامه ریزی حمل ونقل سعی می شود با شاخص های 
توسعه پایدار سازگاری بیشتری داشــته باشد؛ از سوی دیگر 
توسعه پایدار شهری یکی از ویژگی های رسیدن به توسعه پایدار 
شهری را گسترش حمل ونقل عمومی کارآمد در شهرها می داند 

و یکی از مسائلی که هم اکنون بعضی شهرهای کشور به آن مبتلا 
هستند، معضل حمل ونقل شهری است که موجب شده است، 

کیفیت زندگی در این شهرها کاهش پیدا کند.
ارتقای زیرســاخت های حمل ونقل عمومی در شــهرها سوای 
مباحث زیســت محیطی تأثیر بســزایی در بســیاری از موارد 
همچون افزایش کیفیت روابــط اجتماعی، افزایش تفریحات 
عمومی و ســلامت روان اجتماعی افراد در جامعه دارد، به ویژه 
در مناســبت ها، روزها یا فصل های خاصِ ســال که به حجم 
ترافیک شــهری افزوده می شــود و تردد در بعضی مسیرها یا 
بعضی دوره های زمانی خاص افزایش پیــدا می کند، توجه به 
زیرساخت های حمل ونقل شهری و ارتقای آن علاوه بر افزایش 
کیفیــت در ارائه خدمات جابه جایی درســت، ایمن و ســریع 
شهروندان موجب کاهش بار روانی این موضوع در افراد ساکن 

در شهرها خواهد شد.

کاهش ســرفاصله خطوط در شــبکه حمل ونقل عمومی، 
مهم ترین دغدغه شورای ششم است

ابوالفضل قربانی، رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به برنامه مدیریت شهری 
در خصوص تقویت زیرساخت های حمل ونقل عمومی به ویژه 
در ایام گرم سال و تعطیلی مدارس با بیان اینکه در حال حاضر 
این کلان شــهر در شــبکه حمل ونقل عمومی مجهز به خطوط 
اتوبوسرانی و قطار شهری است، اظهار می کند: مدیریت شهری 
در راســتای بهبود وضعیت این خطوط برای ارائــه خدمات با 
کیفیت مطلوب به شهروندان در سطح شــهر تلاش می کند و 
علاوه بر راه اندازی دیگــر خطوط مترو در اصفهــان، مهم ترین 
دغدغه شــورای ششــم کاهش ســرفاصله خطوط در شبکه 
حمل ونقل عمومی است.وی با اشاره به خطوط اتوبوسرانی شهر 
اصفهان می افزاید: در حال حاضر تعداد اتوبوس های فعال در 
این کلان شهر به ۹۰۰ اتوبوس می رسد که تا پایان سال جاری به 

این تعداد اضافه خواهد شد.
رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل شورای اسلامی 
شــهر اصفهان تصریح می کند: در تابســتان و ایــام تعطیلات 
تابستانی به ویژه در بعضی ســاعات خاص تعداد ناوگان واحد 
اتوبوسرانی در مدیریتی که اعمال می شود، تغییر یافته است و 
پیک ساعات افزایش پیدا می کند و زمانی که تقاضا کمتر است، 
برای ایجادنشــدن ترافیک، کاهش پیدا خواهد کرد.قربانی با 
تأکید بر اینکه در حال حاضر دغدغه مدیریت شــهری رساندن 
تعداد ناوگان اتوبوسرانی به حد مطلوب است، می گوید: این حد 
مطلوب در تعریفی که شده شامل بیش از ۱۲۰۰ دستگاه اتوبوس 
فعال در سطح شهر است و هدف گذاری مدیریت شهری برای 
ایجاد وضعیت بهتر در ایــن خطوط با توجه بــه اینکه در زمان 
محقق شدن آن و به نتیجه رســیدن این حد مطلوب، جمعیت 

افزایش خواهد یافت، بر تعداد ۱۴۰۰ دستگاه اتوبوس فعال در 
سطح شهر است.

وی خاطرنشــان می کند: قراردادهایی برای داشتن این تعداد 
دستگاه اتوبوس در ناوگان منعقد شده است که امیدواریم سال 
جاری شاهد بهبود شرایط در خطوط اتوبوسرانی در سطح شهر 

اصفهان باشیم.

زیرساخت های حمل ونقل عمومی برای تعطیلات تابستان 
تقویت می شود

حمید آقایی، مدیرکل امور اجرایی معاونت حمل ونقل و ترافیک 
شــهرداری اصفهان در خصوص اقدامات این ســازمان برای 
تقویت زیرساخت های حمل ونقلی ویژه تابستان در شهر با اشاره 
به افزایش میزان ســفر در ایام تعطیلات تابســتان و استقبال 
هموطنان از اصفهان به عنوان یک شهر گردشگری اظهار می کند: 
مدیریت شهری برنامه ریزی های متعددی در شبکه حمل ونقل 
عمومی برای ایمن سازی و بهبود کیفیت جابه جایی مسافران 

در سطح این کلان شهر پیش بینی کرده است.
وی می افزاید: ایمن سازی مسیر ورودی شهر در شمال اصفهان، 
نصب تابلوهای دارای علائم راهنمای مسیر و تجهیزات ایمنی در 
ورودی های غربی، جنوبی، شرقی و شمالی از جمله اقداماتی 
اســت که در راســتای ارائه خدمات به هم وطنان و شهروندان 

انجام شده است.
مدیرکل امور اجرایی معاونت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری 
اصفهان با اشــاره به ادامه ایمن سازی رینگ ســوم و تکمیل 
تجهیزات ایمنی حلقه ترافیکی تصریح می کند: آرام سازی نقاط 
پرخطر در محدوده گذرگاه های عابرپیــاده، برنامه ریزی برای 
ارتقای افزایش کیفیت خدمات پارکینگ به ویژه در مرکز شهر، 
برنامه ریزی برای افزایش ساعت فعالیت بعضی پارکینگ های 
واقع در مراکــز شــهر، برنامه ریزی افزایش ســاعت فعالیت 
حمل ونقل همگانی شامل مترو و اتوبوس و برنامه ریزی برای 
نظارت مستمر بر عملکرد سیستم حمل ونقل عمومی، تأسیسات 
و زیرساخت های آن از دیگر اقدامات انجام شده در این زمینه 
اســت.آقایی خاطرنشــان می کند: تعمیر و بهسازی پل های 
مکانیزه عابرپیاده، ایمن سازی و نصب تجهیزات در دماغه های 
بزرگراه های شهری، ایمن سازی و نصب تجهیزات و تابلوهای 
علائم در خروجی باغ فدک و آماده سازی تأسیسات و تجهیزات 
پایانه های درون شهری و برون شــهری از اقدامات انجام شده 
برای ارائه خدمات استاندارد به مسافران و مهمانان شهر اصفهان 

طی ماه های گذشته بوده است.

ناوگان فرسوده اتوبوسرانی اصفهان باید نوسازی شود
مرتضی رنجبران، کارشــناس حمل ونقل و ترافیک با اشاره به 
کاهش تقاضــا در خطوط حمل ونقل شــهری به دلیل تعطیلی 

مدارس در ایام تابســتان اظهار می کند: در تمام ایام سال باید 
خدمات مربوط به حمل ونقل عمومی در شهر در سطح مطلوب 
ارائه شود تا برای استفاده شهروندان از این خطوط ایجاد انگیزه 
کند و به دنبال آن از خودروهای تک سرنشین، ایجاد ترافیک و 

آلودگی هوا جلوگیری شود.
وی می افزاید: کاهش ســرفاصله خطوط در شبکه حمل ونقل 
عمومی و افزایش کیفیت دستگاه های اتوبوس فعال در سطح 
شهر از مهم ترین عواملی است که موجب تشویق و ایجاد انگیزه 

در استفاده شهروندان از حمل ونقل عمومی می شود.
کارشناس حمل ونقل و ترافیک تصریح می کند: دغدغه مدیریت 
شهری ارتقای کیفیت خدمات در این شبکه است و تاکنون تعداد 
قابل توجهی از دســتگاه های اتوبوس فعال در سطح شهر و در 
خطوط مختلف مجهز به سیستم گرمایشی و سرمایشی شده 
است، اما با وجود این، در حال حاضر حدود ۱۰۰ دستگاه اتوبوس 
فعال در خطوط شهری هنوز مجهز به سیستم سرمایشی نیست 

که برای رفع این مشکل در ایام گرم تابستان پیگیر هستیم.
رنجبران خاطرنشــان می کند: نــاوگان اتوبوســرانی اصفهان 
فرسوده شده و عمر آن به ۹ سال رســیده است، این در حالی 
است که استاندارد این عدد باید ۵ سال باشد، بنابراین می توان 
گفت که در گام نخســت باید برای ارائه خدمــات با کیفیت به 
شهروندان، این ناوگان نوسازی شود.وی ادامه می دهد: کاهش 
سرفاصله خطوط از دیگر عوامل مؤثر و مهم در خطوط حمل ونقل 
عمومی اســت که رفع این مشــکل در خطوط اتوبوســرانی با 
افزایش تعداد ناوگان برطرف خواهد شد؛ این در حالی است که 
به طور کلی تعداد اتوبوس ها در شبکه حمل ونقل عمومی در کل 
کشور کم است.کارشناس حمل ونقل و ترافیک تأکید می کند: 
اتوبوس هایی که عمر بالای ۱۰ ســال دارد، باید نوسازی شود، 
چراکه بازسازی آنها به صرفه و امکان پذیر نیست، اتوبوس های 
قابل بازسازی نیز باید هر چه سریع تر اصلاح و وارد خطوط شود.

رنجبران می گویــد: در مجموع این مشــکلات با پیگیری های 
مدیریت شهری در حال بررسی و رفع است و در آینده ای نزدیک 
شــاهد ارائه خدماتــی باکیفیت تر، همچنین کاهــش انتظار 

مسافران در ایستگاه های اتوبوس خواهیم بود.
به گزارش »ایمنا«، ایام گرم ســال هم زمان با تعطیلی مدارس 
بوده و در این شرایط، شهر با حجم بیشتری از تردد در خیابان ها 
و ســطح معابر مواجه است، از ســوی دیگر افزایش سفرهای 
درون شهری و برون شهری در این برهه از زمان همواره مدیران 
شهری را بر آن داشته اســت تا از پیش برای چنین مواقعی و 
در راســتای افزایش کیفیت ارائه خدمات بهینه و استاندارد در 
شبکه حمل ونقل عمومی به شهروندان فکر چاره باشند، بنابراین 
می توان گفت تقویت زیرساخت های حمل ونقل عمومی عامل 
مهمی در مدرن کردن جامعه شهری به حساب می آید و افزایش 

کیفیت زندگی در شهرها به این عامل بسیار بستگی دارد.

معاون محیط زیســت و خدمات شــهری شهردار 
اصفهان گفت: طبق مصوبه شــورای اسلامی شهر، 
مالکان ســاختمان ها در زمان طراحــی یا احداث 
ســاختمان بــا بــه کارگیــری الگــوی اقتصادی 
ساختمان های ســازگار با محیط زیست )مدیریت 
مصرف انرژی و آب( از تســهیلات ویژه و تخفیف 
۵۰ درصدی هزینه عوارض پروانه ساخت بهره مند 

می شوند.
به گزارش »ایمنا«، مهدی بقایی اظهار کرد: لایحه ای 
در شورای اسلامی شهر با هدف به کارگیری الگوی 

اقتصادی ساختمان های ســازگار با محیط زیست 
مصوب شد که بر مبنای آن، مالکان و فعالان حوزه 
ساخت وســاز به رعایت مباحث مربوط به مصرف 

انرژی دعوت می شوند.
وی افزود: رعایت مباحث ۱۹ قانون ملی ساختمان 
ایران مرتبــط بــا صرفه جویی در مصــرف انرژی، 
استفاده از پنل های خورشیدی، نصب شیشه های 
دوجداره و رعایت موارد مربــوط به صرفه جویی در 
مصرف انرژی، امتیازاتی را برای ساختمان به دنبال 
دارد که کسب این امتیازها با ۵۰ درصد تخفیف تراکم 

در صدور پروانه برای مالک همراه خواهد شد.
معاون محیط زیســت و خدمات شــهری شهردار 
اصفهان تصریح کرد: هدف از این اقدام ارائه کمک 
و تشــویق مالکان اســت تا ضمن رعایــت قانون 
در مصــرف انرژی از همــان زمان طراحــی و آغاز 

ساخت وساز، از تخفیف نیز بهره مند شوند.
بقایی یادآور شد: با هدف معرفی این طرح تشویقی 
و دعوت مالکان به رعایت موارد ذکر شــده در حوزه 
مصرف انرژی، پیامکی برای شــهروندان ارســال 

می شود تا از جزئیات کار باخبر شوند.

معاون شهردار اصفهان خبر داد

تخفیف ۵۰ درصدی عوارض برای ساختمان های سازگار  با محیط زیست

معاون شهردار اصفهان مطرح کرد

 تلاش شهرداری برای تسهیل امور سرمایه گذاران در 
شهر اصفهان

معاون شهرســازی و معماری شــهردار اصفهان گفت: روان سازی و تســهیل امور را در دستور کار 
شهرداری قرار دادیم تا مانع اتلاف وقت سرمایه گذاران شــویم، البته بعضی موارد ریشه در قوانین 
متناقض و متضاد دارد، بنابراین سعی می کنیم به آن رسیدگی کنیم.به گزارش »ایمنا« سیدمرتضی 
حسام نژاد در نشست هم اندیشی و هم افزایی با فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران بخش خصوصی 
که به میزبانی منطقه ۸ شهرداری اصفهان برگزار شد، اظهار کرد: ما در شهری به نام اصفهان زندگی 
می کنیم، شهری با زاینده رود و چهارباغ و دوران طلایی چندین هزار ساله که چندین دوره پایتخت 
ایران بوده است.وی افزود: چند هدف را در حوزه شهرسازی دنبال می کنیم، نخست درباره فرهنگ 
توســعه گرایی اســت که در اصفهان از این نظر تفاوت هایی وجود دارد، زیرا در آن فرهنگ تخریب، 
احتیاط و »نه گفتن« فوق العاده قوی است و ناخواسته پُررنگ شده است، به این دلیل که فضای 
تخریب فضای مطلوب رســانه ای اســت؛ اما اگر بخواهیم در فضای مثبت حرکــت کنیم، چندان 
جذابیتی ندارد و همین موضوع موجب شده است فرهنگ توسعه گرایی و فرهنگ دوری از تخریب 
ضعیف و کم رنگ شود. معاون شهرسازی و معماری شــهردار اصفهان تصریح کرد: موضوع دیگر 
روان سازی و تسهیل امور است تا مانع اتلاف وقت سرمایه گذاران شویم، البته بعضی از موارد ریشه 
در قوانین متناقض و متضاد دارد، بنابراین سعی می کنیم به آن رسیدگی کنیم و واژه »نه« را به حداقل 
برسانیم و بیشتر پاسخ مثبت »بله« بدهیم.حسام نژاد گفت: تلاش ما این است به آنچه می گوییم 
عمل شــود، چرا که در بســیاری از موارد بله هایی گفته ایم که هیچ وقت به نتیجه نرسید یا نه هایی 

گفته ایم که با چانه زنی تغییر کرده است. 

معاون اداره کل درآمد شهرداری اصفهان مطرح کرد

ارائه بسته تشویقی ساخت وساز  بر اساس پیشنهادهای 
انبوه سازان

معاون اداره کل درآمد شهرداری اصفهان گفت: بسته تشــویقی مالی ساخت وساز شهرداری این 
کلان شهر بر اساس پیشنهادهای انبوه سازان و سرمایه گذاران طراحی و ارائه شده و فرصت استفاده 
از آن تا پایان شهریور ۱۴۰۳ است.به گزارش »ایمنا«، امیرحسین محققیان در نشست هم اندیشی 
و هم افزایی با فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران بخش خصوصی که به میزبانی منطقه ۸ شهرداری 
اصفهان برگزار شد، با اشاره به بسته تشویقی ساخت وساز شهرداری اصفهان که مشمول ۳۵ درصد 
تخفیف می شود، اظهار کرد: وقتی صحبت از سرمایه گذاری و فعالیت اقتصادی می شود، موضوع 
پرداخت عوارض و نحوه پرداخت و ترتیبات وصول پیش می آیــد که حدود یک ماه پیش با توجه 
به برگزاری جلسه ای با انجمن انبوه سازان و تعدادی از سرمایه گذاران، بر اساس پیشنهادهای آنها 
بسته تشویقی را طراحی و لایحه آن را به شورای اسلامی شهر تقدیم کردیم که بر اساس آن بیشترین 
تنوع در پرداخت بود و و فرصت استفاده از آن تا پایان شــهریور ۱۴۰۳ است.وی افزود: با توجه به 
محدودیت هایی که طی یکی دو ســال اخیر در ترتیبات وصول وجود داشت و بر اساس قانونی که 
از سوی مجلس به وزارت کشــور و در نهایت به شهرداری ها ابلاغ شــد، تلاش کردیم که بیشترین 
روش های پرداخت را در این بسته طراحی کنیم.  محققیان گفت: بسته تشویقی مالی ساخت وساز 
شهرداری این کلان شــهر برای گروه پروانه کار، گواهی عدم خلاف و پایان کار است که گروه پروانه 
ساختمانی )پرداخت نقدی( مشــمول پرداخت ۱۰۰ درصد نقد با ۳۵ درصد تخفیف مهلت تا پایان 
تیر ۱۴۰۳، پرداخت به صورت ۱۰۰ درصد نقد با ۲۰ درصد تخفیف )۵۰ درصد نقد و ۵۰ درصد طی سه 
ماه متوالی( می شود. محققیان تصریح کرد: برای پرداخت به صورت نسیه )تقسیط( شرایط در نظر 
گرفته شده شامل پرداخت ۳۰ درصد نقد و الباقی طی دو قسط مساوی تا پایان بهمن سال جاری 

و پرداخت ۴۰ درصد نقد و باقیمانده به صورت اقساط ۱۲ ماهه است.

خبر روزاخبار

 نمایش ۱۰ هزار سند 
 دوره تاریخ بلدیه در 

موزه شهرداری اصفهان
مدیر کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اصفهان گفت: حــدود ۱۰ هزار ســند از دوره 
تاریخ بلدیه و زمانی که بایگانی شــهرداری 
آغاز به کار کرده، حوالی سال ۱۳۱۵ تا امروز 
دسته بندی، اســکن و شناسه گذاری شده و 
در حال حاضر در موزه شــهرداری به نمایش 
گذاشته شــده اســت.به گزارش »ایمنا«، 
ســیدعلی معرک نــژاد در برنامــه رادیویی 
»صــدای شــهر« اظهــار کــرد: اقدامی که 
موجب شد تا یک گام دیگر امانت داری خود 
را به تاریخ، هویت و گذشته شــهر ادا کنیم، 
راه اندازی مــوزه تاریخ شــهرداری اصفهان 
اســت.وی افزود: مــوزه تاریخ شــهرداری 
اصفهان قرار اســت گذشــته ما را همچون 
آینه ای نمایش دهد، حال ما را ترســیم کند 
و راهگشای آینده نیز باشد؛ در شهر به عنوان 
شهروند و کارگزار مردم وظیفه داریم حافظه 
تاریخی شهر را حفظ و به شکل هنری تبدیل 
کنیم و در اختیار نســل نوجوان و جوان قرار 
دهیم.مدیرکل ارتباطات و امــور بین الملل 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه شهر اصفهان 
با پیشــینه تاریخی، فرهنگی و هویتی، یک 
شهر موزه اســت، گفت: نیاز است موزه های 
مختلــف در دل آن ایجــاد شــود و روایت 
متفاوتی را برای نسل های آینده داشته باشد.

معرک نژاد با بیان اینکه هفته های گذشته با 
تلاش جمعی در سطح استان اصفهان موزه 
ریسباف بازگشــایی شــد و در اختیار مردم 
قرار گرفت، ادامه داد: هم اکنون موزه تاریخ 
شــهرداری مقابل موزه ریسباف، عمارت باغ 
زرشــک در اختیار مردم قــرار گرفت. وی با 
تأکید بر اینکه قرار اســت از این پس مردم 
بتوانند به راحتی با گذشــته شهر خود ارتباط 
برقرار کنند، گفــت: اســناد و مدارکی که در 
شــهرداری متعلق به مردم بوده اســت باید 
در اختیار آنها قرار بگیرد و بتوانیم به واســطه 
رویدادهای مختلفی کــه تعریف می کنیم، 
حافظه شهر را مرور و به مردم یادآوری کنیم 

تا راهگشایی برای آینده آن ا باشد.

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان از رسیدگی به ۲۰۰ درخواست مردمی در ملاقات مردمی »خادمین شهر« این منطقه خبر داد.روح ا... ابوطالبی در گفت وگو 
با »ایمنا« با اشاره به ویژه برنامه ملاقات مردمی مدیران دستگاه های اجرایی با شهروندان منطقه ۳ اظهار کرد: ۱۲ دستگاه اجرایی شهرستان در دیدار مردمی 

»خادمین شهر« مشارکت و به درخواست ها و مطالبات مردمی این منطقه رسیدگی کردند.
وی افزود: طبق اطلاع رسانی قبلی فرم درخواستی بین مساجد سه محله ملک، گلزار و قلعه طبره بین مردم توزیع و از آنها خواسته شد بر اساس درخواست خود 
شرح مختصری از مشکلات خود و دستگاه مربوطه را درج کنند.مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان تصریح کرد: حدود ۲۰۰ فرم درخواست از سوی شهروندان 
این منطقه از سه محله جمع آوری شد.ابوطالبی ادامه داد: دستگاه های اجرایی همراه شــامل، میراث فرهنگی، شرکت برق، شرکت گاز، شرکت مخابرات، 
نیروی انتظامی، شرکت آب و فاضلاب، بسیج، اداره امور مالیاتی، مرکز رسیدگی به امور مساجد، سازمان آتش نشانی و خدمات شهری و ناحیه ۲ آموزش و 
پرورش بود که بیشترین درخواست های مردمی از شهرداری گزارش شد. وی گفت: شهروندان این محلات از طرح خادمین شهر استقبال کرده اند و در نهایت 
تمام درخواست های مردمی به دستگاه های مربوطه برای رسیدگی ارجاع شد.مدیر منطقه ۳ شــهرداری اصفهان گفت: این برنامه به صورت ماهانه در تمام 
 محله های منطقه ۳ اجرا خواهد شد و پس از برگزاری هر برنامه جلسات شورای گفت وگو بین مدیران دستگاه های اجرایی برگزار و مشکلات محله بررسی 

می شود.

 ۲۰۰ درخواست مردمی در ملاقات مردمی »خادمین شهر« منطقه ۳ اصفهان رسیدگی شد

 تبلیغات محیطی 
شهرداری به مناسبت 

هفته صنایع دستی
تبلیغات شــهری با موضوع معرفی 
رشته های صنایع دســتی ثبت ملی 
و فراملی اصفهان بــا هدف ضرورت 
ترویج هنر صنایع دســتی، همزمان 
با هفته جهانی صنایع دستی توسط 
دبیرخانه شهر جهانی و خلاق صنایع 
دســتی و هنرهای مردمی معاونت 
برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی 
شهرداری در اصفهان اجرا شده است.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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وزیر امور اقتصادی و دارایــی گفت: گردش تجاری یک 
میلیارد دلاری در ســال و رتبه پنجمی در صادرات و رتبه 
بیستمی در واردات کالا از دلایل توسعه گمرک اختصاصی 

فولادمبارکه است.
سید احسان خاندوزی ظهر سه شــنبه در آیین افتتاح 
طرح توسعه گمرک اختصاصی فولاد مبارکه اظهار کرد: 
به جهت ارتباط رویداد امروز با ســایر رویدادهای حوزه 
گمرکی و تجارت خارجی و حتی ســایر رویدادهایی که 
در وزارت اقتصاد دنبال کردیم، یک صدای مشــترک و 

آهنگ واحد است.
وی افزود: همه اقدامات صورت گرفته از جمله درگاه ملی 
مجوزهای کسب وکار، موضوع تسهیل گری در انبارهای 
ســازمان اموال تملیکی و ســرعت اســترداد کالاهای 
متروکه، کاهش تعداد بخــش نامه های حوزه تجاری، 
کاهش مدت زمان تشریفات امور گمرکی و پروژه هایی 
مانند توسعه گمرک اختصاصی همه در راستای این است 
که تولید و تجارت رسمی در کشور سهل، کم هزینه، روان، 

جذاب و بدون مانع و فساد انجام شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی تأکید کرد: در چنین شرایطی 
حتماً منابع کشــور اعــم از منابع مالی، ســرمایه های 
انســانی و مدیریتی ترجیــح می دهنــد وارد فعالیت 
تولیدی شــوند و در حوزه های غیرمولد اقتصاد حرکت 
نکنند؛ بنابراین، تسهیلی که صورت گرفت ادامه زنجیره 
مسیر گذشته اســت که به نظر می رســد، اگر بخواهیم 
فرمایش رهبر معظم انقلاب در مورد ســال های مکرر 
شعار تولیدی را محقق کنیم، شاهد زنجیره بی شماری 
از این رضایتمندی ها برای تولیدکنندگان و دعوت عملی 
و نه بیانیه خواندن و خطابه گفتن در صدا و سیما و منبر 
و… خواهیم بود، به ویژه در تولیــدی که مجتمع فولاد 
مبارکه یکی از مصادیق زنجیره ارزش کامل، تراز و نمونه 

کشور است.

وی با بیان اینکه مســیر فولاد مبارکه بر اساس گزارشی 
که مدیرعامل شرکت در بازدید از نورد گرم 2 داشت، ادامه 
دارد، اضافه کرد: اما تا اینجــای کار این صنعت مصداق 
خوبی برای دوری از خام فروشــی و حرکــت کردن به 
سمت اقتصاد پیچیده و اقتصاد نفتی آسیب پذیر است 
تا به سمت اقتصاد تولیدی و صادرات غیرنفتی هر چقدر 

پیچیده تر با فناوری بالاتر و رقابت پذیر حرکت کنیم.
خاندوزی در خصوص چرایی توسعه گمرک اختصاصی 
فولاد مبارکه ابراز کرد: فولاد مبارکه پنجمین صادرکننده 
بزرگ و بیستمین شرکت در فهرست وارد کنندگان کشور 
است، همچنین این شرکت سالانه بیش از یک میلیارد 
دلار گردش تجاری دارد و خدمات آن در صنعت فولاد و 
تأثیرات آن در دســتورکارهای راهبردی دیگر حاکمیت، 

نمونه و پیشرو بوده است.
وی تصریح کرد: فولادمبارکــه به لحاظ اقتصادی کمک 
تسهیل گرانه ای برای اســتان و کشور است و امیدواریم 
این مسیر برای سایر صنایع نیز در صورت همت خودشان 

ایجاد شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه امروز همزمان 
با توجه به اینکه یکی از شــرکت های مهم دانش بنیان 
تولیدکننده بزرگ دســتگاه های ایکس ری و یا همان 
آشکارســاز بزرگ در استان اصفهان اســت، حدود 40 
دســتگاه آشکارســاز چمدانی تولیدی که بــا همکاری 
گمرکات ایران تولید شده، از امروز تا ظرف چند روز آینده 
در گمرکات کشــور نصب خواهد شــد و شاهد افزایش 
ظرفیتی در تجارت خرد کشور خواهیم بود که مصداقی 

برای شفاف سازی اقدامات است.
وی تصریح کرد: از خداوند متعال می خواهیم همه ما را 
همواره در مسیری که رئیس جمهور شهید انجام دادند، 
ما را فراخواندند و خط را به ما نشــان دادند، ثابت قدم و 

موفق باشیم.

 مدیرعامــل شــرکت فولادمبارکــه از ســرمایه گذاری
 1000 میلیارد تومانی این شرکت برای طرح توسعه گمرک 

اختصاصی خبر داد.
محمدیاسر طیب نیا در آیین افتتاح رسمی و آغاز به کار 
گمرک اختصاصی فــولاد مبارکه اظهار کرد: فولادمبارکه 
1000میلیارد تومان برای این طرح سرمایه گذاری داشته 

است.
وی گفت: در کشور ما صنایع با مشکلات مختلفی از جمله 
تحریم ها، محدودیت های شــدید در حوزه های منابع، 
انرژی گاز برق و مشکلاتی در حوزه های ارزی و صادرات 
مواجه هستند و همه اینها به این منتج شده که در صنعت 
فولاد علی رغم رشد خوبی که داشــتیم به بهره برداری 
65 درصد برسیم و این در حالی است که در فولادمبارکه 

ضریب بهره برداری به 100درصد رسیده است.
مدیرعامل شــرکت فولادمبارکه ابراز کرد: نگاه استفاده 
حداکثری از ظرفیت ها همان نگاهی است که در بازدید 
ریاست جمهور شهید تأکید شــد که در کل شرکت ها و 
مجموعه های صنعتی دیگر کشــور به عنوان الگو به کار 

گرفته شود.
وی با بیــان اینکه امــروز بیش از ۹0 درصــد قطعات و 
تجهیزات آن داخلی ســازی شــده اســت، اضافه کرد: 
سال گذشته 88 درصد خریدهای فولاد مبارکه از محل 
داخل کشور تأمین شده و از سوی دیگر در مواقعی فولاد 
مبارکه بدون حضور کارشناســان داخلی نمی توانســت 
ســاده ترین تعمیرات خود را انجام دهد؛ امــا با اتکا به 
دانش متخصصــان داخلی، اساســی ترین تعمیرات 
خطوط تولید خود را به دست کارشناسان داخلی انجام 

می دهد.
به گفته مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه امروز در فولاد 
مبارکه شاهد اجرای ابرپروژه هایی نظیر پروژه نورد گرم 
2، تکمیل فازهای دوم و ســوم نیــروگاه ۹14 مگاواتی 

هستیم و طرح های بهینه سازی خطوط تولید به دست 
کارشناسان داخلی در حال انجام است.

مدیرعامل شــرکت فولادمبارکه با بیــان اینکه صنعت 
فولاد و از جمله فولاد مبارکه بــا محدودیت های بزرگی 
در زمینه های آب برق و گاز مواجه هستند، گفت: اگرچه 
فولاد مبارکه به طورکلی صنعت فولاد از صنایع پرمصرف 
اســت اما با اجرای سیاســت خود تأمینی بسیاری از 
نیازهای خــود را از محل ظرفیت هــای داخلی در حال 
تأمین کردن اســت. به طوری کــه فولاد مبارکه ســال 
گذشــته به لحاظ ایجاد ارزش افزوده بین 100 شــرکت 
برتر کشور رتبه دوم را به دست آورد و سال قبل از آن نیز 
رتبه یک را به دســت آورده بود. همچنین فولاد مبارکه 
امروز بالاتریــن میزان ایجاد ارزش افزوده را در کشــور 
در حال رقم زدن اســت به طوری که با اســتخراج سنگ 
آن از معــادن در زنجیــره کاملی از خطــوط تولید خود 
محصولاتی بعضاً با بیش از 200 تا 300 برابر ارزش افزوده 
تولید می کند حتی با تولید محصولات خاص و ویژه ای 
نظیر استینلس استیل توانسته اســت تا بیش از هزار 
 برابر ارزش افــزوده بالاتر از ماده اولیه در داخل کشــور 

ایجاد نماید.
طیب نیا گفت: فولاد مبارکه ســال گذشــته با صادرات 
بالغ بر یک میلیون و 400 هزار تن محصول، رتبه اول در 
حوزه صادرات محصولات غیرنفتی را به خود اختصاص 
 داد. این در حالی اســت که امروز فولاد مبارکه ســهم

 6.5 درصدی در GDP بخش صنعــت و 1.5 درصد در 
GDP کل کشور دارد همچنین فولاد مبارکه سال گذشته 
به میزان 50 هزار میلیارد تومان ســود بین ســهامداران 
خود توزیع کرد و در اقصی نقاط کشور نیز 31 هزار میلیارد 
تومان طرح های توســعه این صنعت را در دســت اجرا 
دارد همچنین 13 هزار میلیــارد تومان مالیات به دولت 

پرداخت کرده است.

دکتر  سید مسعود غروی، سرپرست مرکز دندانپزشکی حضرت ولی عصر)عج( 
تأمین اجتماعی اصفهان امکانات و تجهیزات این دندانپزشــکی را هم سطح با 
مراکز دندانپزشکی بخش های خصوصی دانســت و گفت: یونیت ها و وسایل 
این مجموعه از کیفیت بســیار بالایی برخوردار بوده و اقلام مصرفی از بهترین 
نوع موجود در بازار خریداری می شــود و ماهانه حــدود 4500 نفر در این مرکز 

پذیرش می شوند.
به گزارش اداره روابط عمومی مدیریت درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان، 
سرپرست مرکز دندانپزشکی تأمین اجتماعی ولی عصر)عج( اصفهان، امکانات 
و تجهیزات این دندانپزشــکی را هم ســطح با مراکز دندانپزشکی بخش های 
خصوصی دانست؛ به نحوی که یونیت ها و وسایل این مجموعه از کیفیت بسیار 
بالایی برخوردار بــوده و اقلام مصرفی از بهترین نوع موجــود در بازار خریداری 

می شود و ماهانه حدود 4500 نفر در این مرکز پذیرش می شوند.
دکتر سیدمسعود غروی با دارا بودن 25 سال سابقه فعالیت، بیش از چهار سال 
است که مسئولیت ریاست این مرکز را برعهده دارد. او با اشاره به گرانی تجهیزات 
دندانپزشکی در کشــور و چالش احتمالی برای تأمین این تجهیزات، گفت: در 
این زمینه با مسئله جدی مواجه نیســتیم و با هماهنگی و همکاری مدیریت 
درمان، بودجه لازم برای خرید دستگاه ها و وسایل مورد نیاز در اختیار ما قرار داده 

می شود که جای تشکر دارد.
او تعداد نیروی انسانی شاغل در این دندانپزشــکی را 1۹ نفر برشمرد و افزود: 
با توجه به حجم مراجعه کننده ها، این تعداد نیروی انســانی کافی نیســت و 
کمبود نیرو یکی از چالش های اصلی ما را تشــکیل می دهد. به نحوی که ارائه 
مرخصی های استحقاقی و حتی استعلاجی، فشار کاری مضاعف سایر اعضا را 

در پی دارد. این درحالی است که برخی همکاران پس از سال ها فعالیت، اکنون 
به سن بازنشســتگی رســیده اند و باید برای جایگزینی نیروها در اسرع وقت، 

چاره اندیشی شود.
سرپرست مرکز دندانپزشکی ولی عصر)عج( اصفهان بیان کرد: یکی از مهم ترین 
عوامل کمبود نیروهای دندانپزشکی را می توان در پایین بودن تعرفه های خدمات 
مذکور در سازمان در مقایسه با سایر مراکز خصوصی و حتی خیریه ها دانست. با 
توجه به گرانی و تورم اقتصادی در جامعه، جذابیت فعالیت برای نیروهای جدید 

در تأمین اجتماعی با کاهش مواجه شده است
دکترغروی با اعلام اینکه ماهانه حدود 4500 بیمار در این مرکز پذیرش می شوند، 
ادامه داد: این میزان ســالانه حدود 50 هزار بیمار را شامل می شود و به واسطه 
فعالیت دندانپزشکان مجرب که سالیان متمادی در این مرکز زحمت کشیده اند، 
بســیاری از مراجعه کننده ها از خدمات ما رضایت دارند. ارائه خدمات مطلوب، 
نکته ای است که به تأیید مسئولان سازمان نیز طی بازدید از مرکز رسیده است. 
علاوه بر مردم منطقه، ساکنان مناطق اطراف و سایر شهرها مانند شاهین شهر، 
برخوار، دولت آباد، خمینی شهر، اردستان، نایین، ســمیرم و مسافران عبوری 
خدمات خود را از مرکز ما دریافت می کنند. مهم ترین خواســته بیمه شــدگان 

افزایش خدمات بیمه ای دندانپزشکی است.
او یکی از مهم ترین مسائل حوزه دندانپزشــکی را کمبود دندانپزشک دانست و 
گفت: عدم همخوانی مراکز ارائه دهنده خدمات دندانپزشــکی نسبت به تعداد 
مراجعه کننده ها، از دیگر چالش های این حوزه به شــمار می رود و شــاهد آن 
هستیم که ارائه نوبت غیرحضوری از ابتدای ساعات صبح، به سرعت پر می شود.

سرپرست دندانپزشــکی ولی عصر)عج( اصفهان، بهینه سازی و توسعه فضای 
فیزیکــی دندانپزشــکی را از برنامه های اصلــی آینده این مرکــز اعلام کرد و 
توضیح داد: در یکی دو سال اخیر موفق شــدیم تا 400 متر مربع از زمین مجاور 
دندانپزشــکی را به مجموعه اضافه کنیم و درصدد هســتیم تا یک مرکز جامع 

دندانپزشکی احداث کنیم.
گفتنی است مرکز دندانپزشــکی تأمین اجتماعی ولی عصر)عج( یکی از مراکز 
مستقل دندانپزشکی تأمین اجتماعی به شمار می رود که در مساحتی به وسعت 
800 متر مربع در یک طبقه در شیفت صبح بیماران را پذیرش می کند. این مرکز 
مجهز به هفت یونیت دندانپزشــکی و خدمات رادیولــوژی فک و دهان بوده و 
تجهیزات و امکانات آن مانند دستگاه استریلیزاسیون از بهترین کیفیت موجود 

در بازار لوازم پزشکی خریداری شده است.
در این مرکز 1۹ نیروی انســانی مشــغول به فعالیت هســتند که از این تعداد، 
هفت نفر دندانپزشک هستند. بیمه شدگان برای اخذ نوبت از این دندانپزشکی 
می توانند از طریق روش های غیرحضوری نوبت دهی اســتفاده کنند و معمولًا 

۹0درصد نوبت ها به صورت غیرحضوری ارائه می شود. 
ماهانه تقریباً 4300 نفر در این مرکز پذیرش می شــوند که ایــن میزان به طور 

میانگین سالانه حدود 50 هزار نفر را در بر می گیرد.
مرکز دندانپزشکی تأمین اجتماعی ولی عصر)عج( در شمال شرقی شهر اصفهان 
به نشانی خیابان ولی عصر)عج(، نرسیده به میدان احمدآباد، جنب شعبه )3( 
تأمین اجتماعی واقع شده و امکان دسترسی آسان به آن با وسایل حمل ونقل 

عمومی وجود دارد.

آیین افتتاحیه ارزیابی جایزه تعالی و پیشرفت در ذوب آهن اصفهان با حضور 
مهدی کوهی، مدیرعامل ذوب آهن اصفهان، معاونیــن و مدیران این مجتمع 
عظیم صنعتی و تیم ارزیاب یک شــنبه 20 خرداد در محل سالن جلسات دفتر 

مدیرعامل برگزار شد. 
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در این آیین گفت: تأسیس ذوب آهن اصفهان در 
دهه 50 ، موجب توسعه زیرساخت ها و همچنین شکل گیری سایر صنایع کشور 
شد و نیز توسعه منطقه را رقم زد.وی افزود: تولید این شرکت در ابتدا 500 هزار 
تن بود و به تدریج افزایش پیدا کرد و چشم انداز دست یابی به تولید 3 میلیون 
و 200 هزار تن در قالب برنامه تحولی برای این شرکت در نظر گرفته شده است.

مهدی کوهی افــزود: با توجه به اینکه زنجیره تولیــد در این مجتمع از معدن تا 
محصول نهایی می باشد ، به صورت مستقیم و غیر مستقیم برای بیش از 250 
هزار نفر اشتغال زایی کرده اســت.کوهی گفت: این مجتمع بنیانگذار فعالیت 
های معدنی کشور از جمله اکتشاف واستخراج است و هنوز هم بسیاری مناطق 
معدنی کشور با نام ذوب آهن شناخته می شود. وی اظهار کرد: تاکنون بیش از 
45 پروژه زیست محیطی در ذوب آهن اصفهان در بخش های هوا، آب، پساب، 
خاک، پسماند و مدیریت مصارف مواد و انرژی اجرا شده است. در حال حاضر 
نیز 16 پروژه زیست محیطی در بخش هوا و 5 پروژه در بخش مدیریت مصارف 
آب، انتقال پساب های شهرهای مجاور و تصفیه و بازچرخانی پساب در دست 
برنامه ریزی و یا اجرا می باشد و ذوب آهن اصفهان پروژه های زیست محیطی 

را با رویکرد دانش بنیان به پیش می برد.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان  گفت: بر اســاس طرح جامع زیســت محیطی، 
اقدامات ذوب آهن اصفهان برای دســتیابی به شــرایط مطلوب در 38 محور 
برنامه ریزی شده است که 16 محور آن محقق شــده و به تأیید سازمان محیط 
زیست اســتان نیز رســیده و موارد دیگر نیز در حال تحقق و پنج محور زیست 
محیطی دیگر هم تا پایان امســال به نتیجه می رســد. کوهی تصریح کرد: این 
مجتمع عظیم صنعتی تولید سازگار با محیط زیست را سرلوحه کلیه فعالیت های 
شرکت قرار داده است و بر این اساس از طریق تعامل بسیار نزدیک با معاونت 
علمی و اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهوری پروژه های زیست محیطی در 
بخش هایی مانند کک سازی، فولادسازی و کوره بلند را با ضمانت این معاونت 
در حال انجام دارد.وی در خصوص مسئولیت های اجتماعی ذوب آهن گفت: 
این مجتمع بزرگ ترین جنگل دست کاشت کشور در بین صنایع را به مساحت 
16 هزار و 500 هکتار احداث نموده است و نکته مهم در این خصوص اینکه بیش 
از 14 هزار هکتار آن به صورت دیم است و همچنین از سالیان پیش نیز کاشت 

گونه های مقاوم به کم آبی را در دستور کار قرار داده است.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان افزود: در مقایسه با کل مساحت سایت کارخانه، 
سطح فضای ســبز این شــرکت بیش از 84 برابر اســتاندارد مربوطه است و 
هم اکنون هزینه سالانه حفظ و نگهداری این فضای ســبز بالغ بر 1000 میلیارد 
ریال می باشــد. این فضای سبز وســیع علاوه بر تأثیر شــگرف بر اکوسیستم 
منطقه، نقش مؤثری در جذب ذرات گرد و غبار و ترسیب دی اکسید کربن دارد.

مدیرعامل ذوب آهن ، سایر ابعاد مسئولیت های اجتماعی این مجتمع را شامل 
ساخت بیمارستان شــهید مطهری برای خدمت به کارکنان و جامعه پیرامون، 
ورزشگاه بزرگ فولادشهر ، کمک به توسعه زیرساخت ها از جمله اتوبان اصفهان 

به ذوب آهن و… تربیت نیروی انســانی متخصص و ماهر که در ساخت سایر 
صنایع کشور مؤثر بودند، ذکر کرد.کوهی با اشاره به اینکه کیفیت محصولات ذوب 
آهن اصفهان یکی از مزیت های اصلی این شرکت است،گفت : این محصولات 
مطابق با اســتانداردهای جهانی تولید می شــود و ضمن تأمین نیاز داخل ، به 
بیش از 25 کشــور صادر می گردد.وی با بیان اینکه ذوب آهن اصفهان پیشران 
توسعه حمل و نقل ریلی و متروی کلان شهرها و پیشران توسعه صنعتی سازی 
 ساختمان است گفت: توســه حمل و نقل ریلی یکی از دســتاوردهای ماندگار 
شهید جمهور آیت ا...رئیسی است که ذوب آهن اصفهان افتخار تأمین ریل آن را 
داشت . برخی محورهای در حال ساخت با ریل ذوب آهن شامل میانه-تبریز، 
همدان-ســنندج، رشــت-انزلی ، چابهار- زاهدان و…. است و همچنین ریل 

مترو برای کلان شهرها همچون اصفهان، تبریز ، مشهد، تهران و… تأمین شد.
مدیرعامل ذوب آهن، تولید تیرآهن بال پهن تا سایز 28 را از دیگر دستاوردهای 
این مجتمع دانست و گفت: امسال برای تکمیل ســبد تیرآهن های بال پهن، 
تولید ســایز 30 این محصول در دســتور کار قرار دارد. این محصول سه مزیت 
تسریع در ساخت و ساز، کاهش قیمت تمام شده و افزایش ایمنی ساختمان را 
در پی دارد که به ویژه در کشور زلزله خیز ایران از اهمیت ویژه ای برخوردار است. 
ضمن اینکه این مجتمع آرک معدنی را نیز تولید کرده است که این محصول ایمن 

جایگزین آرک های چوبی در معادن شده است.
کوهی در ادامه با اشــاره به اقدامات صورت گرفته در ایــن مجتمع برای تأمین 
پایدار مواد اولیه گفت: ذوب آهن اصفهان به عنــوان اولین تولیدکننده فولاد به 
روش کوره بلند در کشــور، همچنان با معضل تأمین مواد اولیه کربن دار و مواد 

آهن دار مواجه است. 

با حضور وزیر اقتصاد

بزرگ ترین و مجهزترین گمرک اختصاصی کشور در مجتمع فولاد مبارکه افتتاح شد

ماهانه حدود ۴۵۰۰ نفر در مرکز دندانپزشکی حضرت ولی عصر )عج( 

پذیرش می شوند

 برگزاری آیین افتتاحیه ارزیابی جایزه تعالی و پیشرفت در 

ذوب آهن اصفهان

وزیر امور اقتصادی و دارایی:

فولادمبارکه سالانه یک میلیارد دلار گردش تجاری دارد
مدیرعامل شرکت فولادمبارکه خبرداد

سرمایه گذاری 1000 میلیاردتومانی فولادمبارکه برای توسعه گمرک اختصاصی
ظهر سه شنبه و همزمان با ســفر وزیر اقتصاد به اصفهان، مرحله نخست گمرک اختصاصی 
مجتمع فولاد مبارکه اصفهان به عنوان بزرگ ترین و مجهزترین گمرک اختصاصی کشور با 
حضور احســان خاندوزی در این مجموعه صنعتی افتتاح شد. گمرک اختصاصی مجتمع 
فولاد مبارکه در زمینی به مساحت 26 هکتار و با 34 هزار مترمربع انبار مسقف و 22 هکتار 
بارانداز محوطه و کانتینری احداث شده است. کاهش دپوی بار گمرکات مرزی به ویژه گمرک 
شهید رجایی از مهمترین اهداف توسعه گمرک اختصاصی فولاد مبارکه است. با راه اندازی 
 این مجموعه، هزینه های انبــارداری، دموراژ تخلیه و بارگیــری در مجتمع فولاد مبارکه 

به شدت کاهش پیدا می کند.
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